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2 Ljudje in dogodki

FOLKLORNA SKUPINA OŠ CIRKOVCE

Snemanje in nastop na POP TV-ju
V začetku novembra so nas po
klicali s POP TV-ja. Povabili so 
nas v oddajo Raketa pod kozol
cem. Slo je za posebno otroško 
Miklavževo oddajo, ki je bila 
na sporedu na Miklavževo ne
deljo.
Povabila smo bili zelo veseli, saj 
se bomo tako predstavili publiki 
širom po Sloveniji.
Bila je topla sončna sreda, 15.

novembra, ko smo se po pouku 
odpeljali v oblačno Ljubljano na 
snemanje. Oddaja namreč ne po
teka v živo.
Po uvodnem pozdravu in ogledu 
studia je bila vaja vseh nastopa
jočih. Med nastopajočimi smo 
bile tudi štiri otroške folklorne 
skupine iz različnih koncev Slo
venje.
Vsaka skupina je na kratko pred-

Darilo Miklavžu.

Ples v Raketi.

stavila miklavževanje v doma
čem kraju in seveda svoje želje, 
Miklavžu pa smo dali tudi sim
bolično darilo. Mi smo mu po
klonili »korpo buoba pa riepe« 
in mu razložili, da prihajamo iz 
krajev, kjer smo jeseni to pobrali 
in imamo za zimo, želimo si pa 
»cukre pa vriehe«. Govorili smo, 
kot se za Cirkovčane spodobi, po 
cirkovško, zaplesali smo pa ples 
šotiš.

V oddaji so nastopali tudi otro
ci plesalci, člani društva Soča in 
mnoge popularne glasbene sku
pine.
Zanimivo je bilo sodelovati v od
daji, prav tako pa se tudi gledati 
po televiziji.

Marija Jurtela 
Foto: Arhiv FS

RAZSTAVA

Slikarja za evro
23. novembra 2006 je bila v Art kavarni hotela Piramida v Mariboru 
odprta slikarska razstava, naslovljena Slikarja za evro, katere avtorja 
sta akademska slikarka Jasna Kozar in slikar avtodidaktik Leon 
Pišek, oba člana Likovne sekcije PD Cirkovce. Kulturni program 
je popestrila cirkovška glasbena skupina Pepi krulet, program pa je 
povezovala Tina Baštevc.
Razstavo je odprl župan MO Maribor Boris Sovič. Kasneje je bila 
razstava preseljena še v Ljubljano, kjer je ob razstavi potekala kon
ferenca za predstavitev slovenskega evra, katero je vodil finančni 
minister Andrej Bajuk.

LP

Vabilo

Člani Likovne sekcije PD Cirkovce vas in vaše prijatelje vljudno 
vabimo na otvoritev skupinske božične slikarske razstave, ki bo 
22. 12. 2006, ob 19. uri, v prostorih Rdečega križa v Cirkovcah 
(med Pošto in Mercatorjem).

Likovne sekcije PD Cirkovce
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Uvodnik 3
BOŽIČNO-NOVOLETNA POSLANICA ŽUPANA

Drage občanke in občani!

Božično-novoletni čas je čas iskrenih misli in odprtih besed. Običajno je to tudi čas, ko se ozremo 
nazaj, proslavimo dosežke in stopimo naprej, trdno prepričani, da z lastnim znanjem in močno voljo 
ustvarimo številne nove priložnosti.
Pregled dela nam pomeni oporo za prihodnost, osnovo za graditev novih spoznanj. Osebno ocenjujem, 
da smo v naši občini v tem letu hodili po začrtani poti ter da smo dobro in optimalno gospodarili. Ob 
tem smo bogatejši za kar nekaj pridobitev, ki prispevajo k dvigu kvalitete življenja, tako lokalne skup
nosti kot celote in vsakega posameznika v njej. Seveda se vedno in povsod da narediti več in bolje, za 
kar si bom še posebej prizadeval.
Na poti, ki smo jo prehodili do sedaj, smo naleteli tudi na ovire, a smo jih uspešno rešili. Zavedam se, 
da v življenju ni samo črno-belih poti in da naše odločitve niso in ne bodo vedno vsem po godu. Zato 
se bom trudil prisluhniti čim več posameznikom, vtkal široke interese in potrebe v naša skupna priza
devanja ter skušal oblikovati in uresničiti smele načrte za učinkovit razvoj občine.
Vaša pričakovanja mi bodo vodilo pri določanju prioritet, moja skrb pa bo poiskati tiste, ki znajo 
ustvarjati in izkoriščati priložnosti. Prihodnost je odvisna od nas vseh, zato se nadejam podpore in 
našega uspešnega sodelovanja tudi v bodoče, v prihajajočem in v vseh naslednjih letih mojega man
data.
Novo leto se rodi samo, priložnosti pa ustvarjamo mi. Prepričan sem, da nas povezujejo mnoge želje, 
in verjamem, da jih bomo skupaj spremenili v uspeh.
Želim, da v letu 2007 hodimo po pravi poti, da izberemo tisto, na kateri nas bodo osrečevale že majh
ne pridobitve, drobne pozornosti, dobri medosebni odnosi, nepozabna doživetja in srečanja, notranje 
zadovoljstvo in prijateljstvo.
Ob koncu leta bi se vam rad zahvalil za zaupanje, za preteklo sodelovanje in pomoč in vas prvič kot 
Župan povabil, da skupaj uresničimo vse zastavljene cilje. Naredimo našo občino lepo in prijazno. 
Spoštovane občanke in občani, iz vsega srca vam želim, da v objemu svoje družine in svojih najdražjih 
preživite vesel božič, slovesno praznujete dan samostojnosti in da vam v novem letu ne manjka sreče, 
veselja, ljubezni, notranjega miru, zdravja in uspeha.
Kot vidite, so moje misli usmerjene predvsem v prihodnost, ker menim, da le to šteje. Vsak izmed nas 
hodi po svoji poti sreče in vsakomur se sreča smeje na svoj način, preprost recept za boljše počutje pa 
je, da naredimo nekaj za druge. To je tudi moj življenjski moto.
Postojmo za trenutek, poglejmo si iz oči v oči in pogovorimo se.
Srečno 2007!

Vaš župan 
Jožef Murko

Izdajatelj: Občina Kidričevo. Naslov uredništva: Ulica Borisa Kraigherja 25, 2324 Kidričevo.
Odgovorna urednica: Brigita TETIČKOVIČ, telefon 041 788 - 340, elektronski naslov: tetickovic@gmail.com..
Tajnica uredništva: Zdenka Bek.
Uredništvo: Bogdan Škafar (Strnišče), Slavko Feguš (Kidričevo), Zvonko Milošič (Njiverce, Kungota pri Ptuju), Martin Krajnc (Lovrenc), Anton Sagadin 
(Pleterje, Župečja vas, Dragonja vas, Mihovce), Milan Vnuk (Cirkovce, Jablane, Starošince, Pongerce, Gaj, Šikole, Stražgojnce) in Viktor Cafuta (Apače). 
Lektoriranje: Lea Vaupotič. Tisk: Tercia tisk d.o.o. Naklada 2.400 izvodov.
Javno glasilo Ravno polje po Sklepu Občinskega sveta Občine Kidričevo o določitvi programske zasnove objavlja članke o delu občinskih organov, občinske uprave 
in krajevnih odborov, o predlogih in sprejetih odločitvah občinskih organov, o delovanju političnih strank, o delovanju društev, klubov in drugih organizacij s sedežem 
v občini Kidričevo, informacije o dogajanjih in rezultatih poslovanja na področju gospodarstva in družbenih dejavnosti, orise srečanj z zanimivimi ljudmi, občani 
Občine Kidričevo, o okroglih mizah, konferencah, o prometu in prometni varnosti, pisma bralcev, odzivi, reklame in propagandna sporočila.
Glasilo je brezplačno in dostavljeno v vsako gospodinjstvo v Občini Kidričevo. Uredništvo si pridružuje pravico krajšanja prispevkov in spremembe naslovov.

Naslovnica: Adventni venčki 
Foto: Brigita Tetičkovič
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Ljudje in dogodki4
ŽUPNIJSKI KARITAS LOVRENC

Srečanje starejših, miklavževanje, adventni venčki,...
Da so še vedno ljudje, ki brezpo
gojno dajejo svoj čas, da osreč
ijo nekoga drugega, je dokaz 
Župnijski karitas Lovrenc. 
Ustanovljen je bil leta 2000 in 

spada pod okrilje karitasa mari
borske dekanije. Članice Župnij
skega karitasa Lovrenc so: Dra
gica Predikaka, Jerica Korpar, 
Zdenka Skledar, Marjanca 
Ules, Marica Pišek, Silva Her- 
tiš in Valerija Drevenšek.
S prvim delom začnejo prvo ne
deljo po lovrenčevem, ko pri
pravijo srečanje starejših, bol
nih, invalidov. Po maši z mazi
ljenjem v lovrenški cerkvi sledi 
pogostitev. Na župnijskem dvo
rišču, pod gospodarskim poslop
jem pripravijo in uredijo mize. 
Za udeležence, ki jih je bilo le
tos okoli 100, so pripravile go
laž, vsako leto pa povabijo na 
to srečanje tudi kakšnega gosta. 
Gre za druženje, povesta Dragi
ca in Jerica.
Z delom nadaljujejo decembra, 
ko pripravijo v lovrenški cerkvi 
miklavževanje. Z njim so začele 
leta 2001. Vsako leto obdarijo 
okoli 100 otrok. Pripravijo veji
ce in darila, za parklje, angelčke 
in Miklavža pa poskrbi lovrenš
ki župnik. Velika želja pa ostaja, 
pravita, da bi se našli donatorji, 
ki bi pokrili celotne stroške ob
darovanja, in da staršem obdaro
vanih otrok ne bi bilo potrebno 
prispevati za darilo.
Pred adventnim časom izdeluje
jo adventne venčke. Letos sojih 
naredile 120 in vse tudi "proda
le". Ker je izdelovanje venčkov 
kar zahtevna zadeva, jim veliko 
pomaga strokovno znanje Jerice 
Korpar, profesorice na področju 
vrtnarske proizvodnje, kolekcij- 
skih nasadov vrtnin in zelišč na 
Srednji kmetijski šoli Ptuj. Seve
da pa brez dodatnih pridnih rok 
in odprtih idej ne gre. Letos je 
pomagalo pri izdelavi venčkov 
zelo veliko ljudi. Nekaj materia
la je bilo potrebno kupiti, veliko 
pa so ga s seboj prinesli tisti, ki 
so venčke delali. Predvsem ti
stega, ki nam ga ponuja narava. 
Da so prave rekorderke, pove 
dejstvo, da so vseh 120 venčkov 

naredile v dveh več- 
I erih. Pohvalno!

V božičnem času pa

skupaj z učenci 7. in 8. razredov 
organizirajo obiske starejših ter 
bolnih in osamljenih na domu 
ter jim podarijo voščilnico in 
drobno pozornost.
Denarnih sredstev je bolj malo. 
Financirajo se izključno iz darov 
faranov, enkrat v letu pa pri maši 
župnik naredi nabirek za karitas. 
In seveda venčki. Denar, ki se 
nabere, se porabi za materialna 
sredstva, ostalo pa podarijo ti
stim. ki ga najbolj potrebujejo. 
Lani so ga nekaj podarili inva
lidni deklici Mojci Sagadin, v 
letošnjem letu pa so pomagali 
družini Šenkiš, katerim je letos 
poleti neurje popolnoma uničilo 
streho.
Svoje izkušnje, ideje, primere 
dobre prakse pa izmenjujejo na 
srečanjih, ki jih vsako leto pod 
okriljem karitasa mariborske de
kanije pripravijo člani karitasa 
določene župnije.
Mesec december je še posebej 
mesec obdarovanja, spomnite 
se, ko greste mimo karitasove 
skrinjice. In naj ne bo december 
samo mesec december, naj bo 
december celo leto. Včasih smo 
rekli dinar na dinar pogača. Ja, 
tako bo iz malega zraslo veliko.

Brigita Tetičkovič 
Foto: BT

l .JU

Jerica Korpar in Dragica Predikaka

Miklavž v družbi angelov in parkljev.

Ravno polje - december 2006



Uvodnik / voščila 5

Božični čas, čas obdarovanja!

Leto gre počasi h koncu. Božični čas je zame najlepši del leta. To je čas, ko se skrijemo pred mrazom v 
tople hiše, ki so okrašene in kjer diši po piškotih in božičnih dobrotah. Je tudi čas, ko s svojimi otroki izde
lujemo okraske in pripravljamo darila, s katerimi razveselimo svoje najbližje, tiste, ki jih imamo radi. 
Kaj naj rečem? Darila, darila in še enkrat darila. Koliko truda in idej. Seveda pa tudi velika pričakova
nja.
Potem pa ob različnih oblikah obdarovanj opazujem ljudi, starše in otroke in se sprašujem, kaj je sploh 
to obdarovanje. Zakaj se obdarujemo, zakaj podarim darilo, komu ga podarim, kaj je tisto, kar podarim, 
kakšen čas, trenutek izberem in še bi lahko naštevala vprašanja, o katerih razmišljam. Kaj je že povedal 
profesor na faksu? Kdo je o tem razpravljal na dolgo in široko? Ne, to me zdaj ne zanima. Zanima me, 
kaj razmišljajo ljudje, kaj čutijo tisti, ki stojijo poleg mene, ki so doma v isti vasi, ki jih srečujem, ko 
peljem otroka na plesne vaje. Mame, očetje, babice, dedki, tete, strici, sestrice, bratci. Te opazujem, o teh 
razmišljam. Sprašujem se, o čem razmišljajo in kaj čutijo.
Zakaj darila, zakaj obdarovanja? Zakaj se pravzaprav obdarujemo? Zato ker nimamo kaj drugega početi? 
Ker smo postali potrošniki, kijih trgovine ljubijo? Ne. Obdarujemo, ker slavimo. Slavimo rojstvo Odre
šenika in rojstvo novega leta rojstvo novega upanja, novih ciljev in želja. Obdarujemo tudi iz navade? Ja, 
tudi. Če ne bi bilo te navade, bi tudi obdarovali, pa tudi iz hvaležnosti, obveznosti, tradicije, da pritegnemo 
pozornost, da razveselimo, da presenetimo, iz šale, iz potrebe. In komu je vse to namenjeno? Najbližjim, 
domačim, prijateljem, znancem, sosedom, poslovnim partnerjem ... tudi sebi.
In kaj podarimo? Kaj podarite? Mislim, da sploh ni pomembno. Darilo, majhno, veliko, za malo denarja, 
za veliko denarja, nasmeh, pogled, dejanje, ročno izdelano, narejeno po naročilu, cvet, poljub, objem, 
sproščenost, pesem ...
Bistvo ostaja: čutimo potrebo, da obdarujemo in da smo obdarovani. To čutimo, si želimo, pričakujemo. 
Jaz, ti. In prav je tako. Ko obdarujemo, s tem nekaj sporočamo. Sebi in drugim. Pa tudi če je le pogled 
ali nasmeh.
Ta čas je zame kot pravljica. Pravljica, ki diši. Diši po medenjakih, sreči, ljubezni, miru, spravi, odpušč
anju. Pravljica, ki diši po novem, neznanem, pričakovanem. Pravljica, ki kliče otroški smeh in jutro, da 
jo obarva belo. Pravljica. Naj bo ta čas tudi za vas pravljica, takšna kot si jo želite vi.
Želim vam blagoslovljen božič in srečno, uspešno, predvsem pa zdravja polno leto 2007.

Brigita Tetičkovič 
Odgovorna urednica

Do sreče je en sam korak, Upravni odbor Društva upokojencev Lovrenc
en sam nasmeh, ena sama beseda. Želi svojim članom in vsem občanom občine Kidričevo

Želimo vam srečen božič mirne in zdrave božične praznike,
in veliko sreče v novem letu. naj se v novem letu 2007 izpolnijo vse skrite želje.

Kulturno društvo Upravni odbor DU Lovrenc
Lovrenc na Dravskem polju

V imenu vseh društev, 
združenih v Gasilsko zvezo Kidričevo, 

vam želimo blagoslovljene božične praznike 
in srečno ter zdravo novo leto 2007.

Gasilska zveza Kidričevo

Srečen božič in veliko zdravja v letu 2007.

Upravni odbor 
Društva upokojencev Kidričevo

Ravno polje - december 2006



6 Občinski svet

Svetniki občine Kidričevo za mandat 2006-2010, 
izvoljeni na lokalnih volitvah 22. oktobra 2006

Branko Valentan, Anton Habjanič, Janko Baštevc, Zg. 
Apače - LDS Njiverce - LDS Jablane - LDS

Bogdan Škafar, 
Strnišče - SDS

Danilo Lendero, 
Apače - SDS

Natalija Kutnjak, 
Njiverce - SDS

Marjan Hvalec, 
Kidričevo - SLS

Jožef Goričan,
Stražgonjca - SLS

Andrej Napast, 
Cirkovce - SLS

mag. Silvestra 
Klemenčič, 

Kidričevo - SMS

Zoran Žunko, Sp. Marija Bauman, 
Gaj - LDS Dragonja vas - LDS

Milan Fideršek, Zg. Anton Leskovar, 
Jablane - SDS Lovrenc - SDS

Viktor Cafuta, Jožef Medved,
Apače - NSi Lovrenc - NSi

Srečko Lah, 
Pongrce - DeSUS

Ravno polje - december 2006



Lokalne volitve 2006 7

Volitve v Občini Kidričevo
Volitve članov občinskega sveta v občini Kidričevo so bile izpeljane 
po proporcionalnem volilnem sistemu, kar ustreza posebnostim naše 
občine. Prednost proporcionalnega sistema je, da zagotavlja soraz
merno razdelitev sedežev v občinskem svetu glede na volilni izid in 
s tem ustrezno zastopanost političnih strank v lokalni skupnosti. Pro
porcionalni volilni sistem močno poudarja vlogo političnih strank ter 
zahteva izredno zapleten način volitev, tako v tehničnem, organiza
cijskem in proceduralnem delu. Za volitve župana je volilni postopek 
enostavnejši kot pri volitvah članov v občinski svet. Tuje uporabljen 
večinski volilni sistem.
Priprave na volitve so se začele že v poletnih mesecih. Prvi roki za 
volilna opravila so se iztekli že v mesecu avgustu. V obeh volilnih 
enotah je bilo za občinski svet vloženih 17 list kandidatov, 16 listje 
bilo vloženih s strani političnih strank, ena lista pa je bila neodvisna.
V postopku kandidiranja je v primerjavi z zadnjimi lokalnimi volit
vami bilo več pomembnih novosti, zlasti glede enakih možnosti obeh 
spolov pri kandidiranju.
Občinska volilna komisija je predlagateljem list kandidatov poma
gala s številnimi nasveti. Vse vložene liste so imele pomanjkljivosti, 
vendar takšne, da jih je bilo mogoče odpraviti. Ocenjujem, daje bilo 
vseh pomanjkljivosti 250 do 300. Pomanjkljivosti so bile predvsem 
pri imenih predlagateljev, imenih list ter podatkih o kandidatih. No
bena kandidatura oziroma lista kandidatov ni bila zavržena kot pre
pozno vložena, pa tudi zavrnjena ni bila nobena kandidatura oziroma 
lista kandidatov. Politične stranke še vedno niso povsem doumele 
vloge predstavnikov in zaupnikov kandidatov ter list kandidatov pri 
volilnih opravilih.
Na voliščih ni bilo zaslediti kakih posebnosti, ki naj bi jih volilni od
bori vnesli v zapisnike. Vloženo ni bilo nobeno pravno sredstvo, na
menjeno varstvu zakonitosti in odpravljanju nepravilnosti v volilnih 
postopkih. Pravico do teh pravnih sredstev imajo kandidati in pred
stavniki kandidatur oz. list kandidatov, vsak volilec pa lahko vloži 
ugovor zaradi nepravilnosti pri delu volilnega odbora. Pri delu smo 
naleteli tudi na kakšno težavo, vendar smo jo uspešno rešili.
Na volitvah je imelo pravico glasovati 5663 volilcev:
- 22. oktobra 2006 jih je glasovalo 3379, oziroma 59,67%,
- 12. novembra pa 2981, kar je 52,64%.
Kandidatov za župana v prvem krogu je bilo sedem. Ker noben kan
didat ni dobil zahtevane večine v prvem krogu, je bil opravljen drugi 
krog volitev med kandidatoma, ki sta dobila največ glasov.
V drugem krogu volitev, 12. novembra 2006, je Jože Murko prejel 
63,52% in Anton Leskovar 36,48% glasov. Za župana je bil izvoljen 
Jožef Murko.

Poročilo o izidu volitev članov občinskega sveta
Zap. št. Ime liste Glasov v Štev. mandatov

VE1 VE2 Skupaj % Skupaj VE1 VE2

L Neodvisna lista za razvoj in povezovanje 36 - 36 1,1

2. Nova Slovenija-Krščanska ljudska stranka 122 213 335 10,3 2 1 1

3. SMS - Stranka mladih Slovenije 152 108 260 8,0 1 1

4. SLS - Slovenska ljudska stranka 126 478 604 18,5 3 1 2

5. Socialni demokrati 89 34 123 3,8

6. Slovenska demokratska stranka - SDS 411 383 794 24,3 5 3 2

7. LDS Liberalna demokracija Slovenije 398 389 787 24,1 5 2 3

8. DeSUS - Demokratična stranka upokojencev Slovenije 83 138 221 6,8 1 1

9. Zeleni Slovenije, Zeleni 74 31 105 3,2

SKUPAJ 1491 1774 3265 17 8 9

Mandati za občinski svet so bili podeljeni na dveh ravneh:
- na ravni volilne enote po navadnem Harejevem volilnem količniku 
in na ravni občine po d'Hondtovem sistemu.
Na ravni volilne enote, torej po prvi delitvi, je bilo listam kandidatov 
direktno podeljenih 9 mandatov, preostalih 8 mandatov pa je bilo 
razdeljenih na drugi ravni, na podlagi seštevka glasov, oddanih za 
istoimenske liste v obeh volilnih enotah. Z liste kandidatov je bilo 
izvoljenih toliko kandidatov, kolikor mandatov je dobila lista. Vsem 
listam je bilo oddanih 1774 preferenčnih glasov, kar je 54,33% vseh 
oddanih veljavnih glasov. Izvoljeni so bili kandidati po vrstnem redu 
na listi, razen če je bil vrstni red spremenjen zaradi preferenčnega 
glasovanja. Preferenčni glasovi so bili upoštevani, če je najmanj četr
tina volilcev oddala preferenčne glasove za posamezne kandidate z 
liste. V tem primeru so bili izvoljeni kandidati, ki so dobili naj več
je število preferenčnih glasov, vendar pod pogojem, da število pre
ferenčnih glasov posameznega kandidata presega 10% števila vseh 
glasov oddanih za listo.
Po prvi delitvi mandatov so bili v občinski svet izvoljeni:
- iz prve volilne enote: Danilo Lendero (Slovenska demokratska 
stranka - SDS), Bogdan Škafar (Slovenska demokratska stranka - 
SDS), Branko Valentan (LDS - Liberalna demokracija Slovenije), 
Anton Habjanič (LDS - Liberalna demokracija Slovenije).
- iz druge volilne enote: Jožef Medved (Nova Slovenija - Krščanska 
ljudska stranka), Jožef Goričan (SLS - Slovenska Ljudska stranka), 
Andrej Napast (SLS - Slovenska Ljudska stranka), Milan Fideršek 
(Slovenska demokratska stranka - SDS), Jožef Murko (LDS - Libe
ralna demokracija Slovenije).
Po delitvi mandatov na drugi ravni so bili v občinski svet izvoljeni:
- iz prve volilne enote: Viktor Cafuta (Nova Slovenija - Krščanska 
ljudska stranka), mag. Silvestra Klemenčič (SMS - Stranka mladih 
Slovenije), Marjan Hvalec (SLS - Slovenska ljudska stranka), Na
talija Kutnjak (Slovenska demokratska stranka - SDS).
- iz druge volilne enote: Anton Leskovar (Slovenska demokratska 
stranka - SDS), Zoran Žunko (LDS - Liberalna demokracija Slo
venije), Marija Bauman (LDS - Liberalna demokracija Slovenije), 
Srečko Lah (DeSUS - Demokratična stranka upokojencev Sloveni
je).
Po prevzemu funkcije župana je mandat člana občinskega sveta Jo
žefa Murka prešel na naslednjega kandidata z iste liste, na Janka 
Baštevca.

Matilda Klasinc 
predsednica občinske volilne komisije

Ravno polje - december 2006
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Vesele božične 
praznike ter 

srečno, zdravja in 
uspehov polno 
novo leto 2007.

V tem veselem predprazničnem vzdušju in prešernem pričako
vanju novega leta se tudi politično življenje v naši občini počasi 
vrača na delovno temperaturo. Pa čeprav so lokalne volitve za 
nami, (po)volilna opravila in postopki še niso končani. V pol
nem teku so namreč raznorazna imenovanja nosilcev funkcij 
ter nastavitve članov odborov, komisij in drugih delovnih teles 
novoizvoljenega občinskega sveta občine Kidričevo. Ponovno 
pa boste v kratkem k sodelovanju vabljeni tudi vsi občani in 
občanke, da na zborih krajanov podate predloge članov svojih 
krajevnih odborov, ki bodo izražali želje in opozarjali na po
trebe prebivalcev po posameznih krajih naše občine. In prav je 
tako, saj nam bo le normalen dialog med županom, občinskim 
svetom, občinsko upravo in vami, spoštovane občanke in občani, 
prinesel to, kar si želimo, namreč lepše in prijaznejše življenje 
v občini Kidričevo.

Za konec se vsem volivkam in volivcem, ki ste se na volitvah 
odločili za našo stranko in v drugem krogu tako močno podprli 
našega novega župana gospoda Jožefa Murka, še enkrat prisrčno 
zahvaljujemo za naklonjenost. Hvaležni smo vam, ker spoštujete 
naše dosedanje delo, obenem pa se zavedamo, da volilni rezultat 
postavlja pred nas nove obveznosti, ki jih bomo s svojo ekipo 
poskušali reševati dosledno in na najboljši možni način. Zahva
ljujemo pa se tudi našim koalicijskim partnerjem iz SLS, DeSUS 
in SMS, ki ste nas podprli v drugem krogu županskih volitev, in 
verjamemo v zgledno sodelovanje še vnaprej.

OO LDS Kidričevo

SDS
Spoštovane občanke, spoštovani občani, drage članice, dragi čla
ni, simpatizerji!
Počasi se izteka pestro leto. Za nami so lokalne volitve, na ka
terih smo izbrali svoje predstavnike, ki bodo naslednja štiri leta 
po svojih najboljših močeh delali za dobrobit občine in vseh nas. 
Zahvaljujem se vam za izkazano zaupanje na teh volitvah, saj ste 
nam izvolili kar pet svetnikov. Trudili se bomo, da bomo vaše 
zaupanje povrnili s svojim delom, saj bomo, kolikor bo pač v 
naših močeh, poskusili izpeljati čim večji del svojega volilnega 
programa.
Kljub temu, da nam bo ostalo leto najbolj v spominu zaradi vo
litev, pa smo delali tudi na drugih področjih. Ob rednem delu v 
občinskem svetu, pripravah na volitve, pripravi kresovanja ob 
dnevu državnosti in občinskem prazniku ter ob ostalih rednih 
dejavnostih smo letos delali tudi na svoji organiziranosti. Prido
bili smo precej novih članov, predvsem pa smo lahko veseli, da 
smo ustanovili Ženski obor SDS Kidričevo. Želja in interes naše 
stranke je, da se tudi ženske v čim večji meri aktivno vključijo v 
politično delovanje stranke in na ta način same pomembno pri
spevajo k razvoju naše družbe.
Naša želja je, da vam svoje delo čim bolj približamo in daje čim 
bolj javno. Tako je za vse vas pisarna Občinskega odbora SDS 
Kidričevo, ki deluje v Lovrencu 7 (stari gasilski dom), odprta 
vsak 1. in 3. ponedeljek v mesecu med 18. in 19. uro.
Povabil bi vas na našo spletno stran www.kidricevo.sds.si, kjer 
objavljamo vse informacije o nas in našem delu. Še posebej pa se 
bomo trudili, da boste preko naše spletne strani lahko spremljali 
tudi delo občinskega sveta in njegovih delovnih teles, saj bomo 
sproti objavljali zapisnike le-teh.
Želimo vam blagoslovljene božične praznike, v novem letu pa 
obilo zdravja,sreče in zadovoljstva!

Bogdan Škafar 
Občinski odbor SDS

*1DS
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENIJE

Ker sta posluh za sočloveka in občutek solidarnosti v teh prednovoletnih dneh še 
posebej izražena, so se člani našega podmladka (LO MLD Kidričevo), podobno 
kot lani, ponovno odločili za organizacijo akcije zbiranja igrač in oblačil za otroke 
in odrasle iz socialno naj šibkejših družin. Zato vas ob tej priložnosti naprošamo, 
da pogledate po svojih omarah in predalih, gotovo se bo našel kakšen plišasti 
medvedek, volnen pulover, ali kaj podobnega, kar bo nekomu, ki si tega ne more 

mlada liberalna demokracija privoščiti, polepšalo praznične dni. Dobrodelna akcija z naslovom Mladi mlajšim
bo potekala v prostorih osnovne šole Kidričevo in trgovine Jager v Kidričevem, 
in sicer od četrtka 21.12. do sobote 23.12., ko se bodo zbrana oblačila in igrače 
predale Rdečemu križu in Centru za socialno delo Ptuj.
Vljudno vabljeni k sodelovanju.
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SLS.
Slovenska ljudska stranka

Blagoslovljene božične praznike 
ter srečno, zdravo in uspešno novo leto 2007 

vam želi Slovenska ljudska stranka 00 Kidričevo.

N Sl
Nova Slovenija
Krščanska ljudska stranka

Volilno leto 2006 bo kmalu za nami. Občini Kidričevo je pri
neslo novega župana in tudi nekaj novih svetnikov. Volivci so 
odločili in njihovo voljo moramo spoštovati. Igra na karto neod
visnosti se v občini Kidričevo ni obrestovala. To daje vedeti, da 
večina političnih strank v naši občini deluje pregledno. Mnogo 
lepih besed je bilo izrečenih na različnih shodih ter novinarskih 
konferencah: za kaj vse se zavzemajo kandidati za župana ter 
svetnike in koliko dobrega bodo naredili za vaše okolje. V koli
kor ste bili pozorni, seje večina strank zavzemala, da se nedo
končani projekti izpeljejo do konca. V ta sklop spada gradnja ka
nalizacije, zamenjava azbestnih cevi v primarnem vodovodnem 
omrežju in končanje komasacije. Čim prej je potrebno začeti z 
izgradnjo doma za ostarele v Kidričevem, v katerem bo lahko 
bivala starejša populacija s svojimi pokojninami. Pospešiti je po
trebno izgradnjo poti za pešce ter kolesarje in še mnogo drugih 
projektov. Programi političnih strank so podobni. To pomeni, da 
ne bo maratonskih sej pozno v noč, ampak kakovostne razprave 
o posameznih projektih.
Volivci so dali trdno podporo županu in to voljo bomo v Novi 
Sloveniji spoštovali. Ne nameravamo delovati kot opozicija ali 
pozicija. Nova Slovenija bo podpirala vse projekte, ki prinašajo 
občini dodano vrednost. Zavedamo se, da ste nam volivke in 
volivci dodelili samo dve svetniški mesti. Vsem se zahvaljuje
mo za podporo in obljubljamo, da vaši glasovi niso bili vrženi v 
brezno. Trudili se bomo, da se realizira čim več obljubljenega. 
Moč odločanja Nove Slovenije v 17-članskem občinskem svetu 
pa ni velika.
Občinski odbor Nove Slovenije Kidričevo vsem občankam in 
občanom želi lepo praznovanje božičnih in novoletnih praznikov 
ter mnogo uspeha v letu 2007.

Predsednik: Viktor Cafuta 
Občinski odbor N.Si Kidričevo

strankamladihslovenijes s
www.sms.si

Spoštovani občani in občanke!
Dovolite, da se najprej zahvalim za Vaše izkazano zaupanje na 
lokalnih volitvah ter da Vam, v imenu Stranke mladih Slovenije 
in v svojem imenu, zaželim vse najlepše v prihajajočem letu. Naj 
se Vam izpolnijo vse skrite želje.
Abecednik delovanja občine Kidričevo v luči prizadevanj SMS:
A avtonomija: delovati lokalno, razmišljati globalno 
B brezposelnost: vključevati izključene, jim svetovati in nuditi 
pomoč
C civilna družba: participacija in upoštevanje posameznih stro
kovnjakov in skupin
Č človek in njegove pravice so v ospredju vsega dogajanja, šele 
nato vse ostalo
D družina: kakovost bivanja v skupnosti in širjenje možnosti za 
več interesnih področij
E ekonomija/ekologija: razvoj v smislu ekonomske rasti v skladu 
z naravo
F filantropija: človekoljubnost, dobrodelnost, pomoč sočloveku, 
skrb za vse ljudi
G gibanje za pravičnost in razvoj ali enake možnosti za vse 
H humanitarnost: ozaveščati in podpirati občane v humanih de
lih
I informiranost: sprotna in na različne načine (ne le v občinskem 
glasilu)
J javnost: vključevati kjer koli je to mogoče in se nanjo tudi ozirati 
oziroma jo upoštevati
K kmetijstvo: eko-kmetijstvo in usmerjanje v načrtno pridelavo 
ter pomoč pri prodaji
L lokalna samouprava: delati za ljudi in ne voditi oblasti nad ljud
mi
M mladina: načrtno strateško planirati aktivnosti za rast in razvoj 
naše mladine
N narava: izkoristiti edinstveno lokacijo, njene naravne danosti in 
številne priložnosti
O otrok: za pravično in drugačno sistemsko rešitev predšolske 
vzgoje - nikogar zavrniti
P prostovoljstvo: omogočati in spodbujati na vseh ravneh 
R razvoj: projektna naravnanost v smeri realizacije zastavljene 
vizije - Kidričevo mesto
S sodelovanje generacij in krajev v občini, z raznimi projekti in 
občinskimi programi
Š šolstvo: več sredstev za sodobne programe in vključevanja v 
domače in tuje projekte
T turizem: pospeševanje sodelovanja javno-zasebnega sektorja na 
tem področju
U umetnost: omogočati delovanje in predstavitve naših umetnikov 
doma in v tujini
V varnost: vrnitev »policije«, preventiva za varnost na cesti, že
leznici, pri delu, povsod
Z zdravstvo: stalni zdravnik, dežurstvo, obiski na domu, specia
listične ambulante ...
Ž živali: skrb za živali z ureditvijo prostora za prosto gibanje, 
predavanja in učenje 
Srečno in zdravja polno novo leto 2007.

Mag. Silvestra Klemenčič, prof., 
predsednica LO SMS Kidričevo-občinska svetnica
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DeSUS
OBČINSKI ODBOR KIDRIČEVO 

ŽELI VSEM OBČANOM 
OBČINE KIDRIČEVO 

VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE 
IN SREČNONOVO LETO 2007

^edništv0

V prihodnje ulice v 
Kidričevem in Njivercah

označene
Naselji Kidričevo in Njiverce sta pred kratkim dobili nove table, s 
katerimi so označene ulice.
Na pobudo Krajevnega odbora Kidričevo se je v proračunu občine 
Kidričevo zagotovil denar za to investicijo. Po obeh naseljih je bilo 
postavljenih 50 tabel, ki označujejo posamezno ulico in hišno števil
ko oz. posamezne vhode. Investicija je stala 1,22 milijona tolarjev. 
V prihodnje bi bilo seveda dobrodošlo in tudi smiselno, da bi se ta
kšna označitev naredila v vseh krajih naše občine, kot je to praksa 
po drugih občinah.

Brigita Tetičkovič

Foto: BT

Zbirni center odpadkov tudi v naši občini
Tudi v naši občini nastaja zbirni center - reciklažno dvorišče za loč
eno zbiranje odpadkov. Zgrajen je na območju nekdanje gramoznice, 
nekoliko stran od Kidričevega, natančneje med regionalno cesto, ki 
pelje mimo piščančjih farm in lokalno cesto Talum - Njiverce.
Projekt je izdelalo podjetje Ko-biro iz Maribora, dela pa izvajajo 
gradbinci Vodnogospodarskega podjetja Drava Ptuj.
Pogodbena vrednost investicije, v katero je vključena izdelava pro
jektne dokumentacije in stroški nadzora, je 77,516 milijonov to
larjev; od tega gre 24,792 milijonov iz sredstev za sofinanciranje 
regionalnih razvojnih programov za leto 2006, preostanek pa bodo 
zagotovili iz občinskega proračuna v letošnjem in prihodnjem letu.
Poudariti je potrebno, da gre za objekt, v katerem bodo odpadke le 
začasno zbirali in ločevali ter jih pripravljali za transport na centralno 
odlagališče Gajke.
V prihodnje pa v občini načrtujejo gradnjo še enega centra za ločeno 
zbiranje odpadkov, ki naj bi bilo na prostoru nekdanje gramoznice 
na območju bivše krajevne skupnosti Cirkovce.

jr ngggg Brigita Tetičkovič
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Starejši za starejše - II
V oktobrski številki Ravnega polja je gospa Marta Pinterič že pisala 
o projektu Zveze društev upokojencev Slovenije Starejši za stare
jše. Mislim, da ne bo odveč, če povemo še kaj. Kadrovska zasedba 
prostovoljcev tega projekta se je v tem času malo spremenila. Kot 
prostovoljci delamo upokojenci Društva upokojencev Kidričevo: 
Franc Turk, Marija Plemeniti, Ivanka Šalamun, Rozika Premzl 
in Malčka Černezel kot koordinatorka projekta.
Za vse prostovoljce je bilo organizirano izobraževanje, za koordi
natorja še seminar za računalniško usposabljanje za vnos podatkov 
in pripravo analize. Pravilnik o tajnosti podatkov zahteva, da smo 
prostovoljci podpisali izjave o čuvanju osebnih podatkov, kijih bomo 
zbrali o anketirani osebi in o življenjskih pogojih, v katerih živi an
ketiranec.
Zveza društev upokojencev Slovenije (v nadaljevanju ZDUS) si pri
zadeva razvijati in dati poudarek humanitarnemu in socialno-zdrav- 
stvenemu področju dela ter ga širiti v programe dela vseh društev 
upokojencev. Cilji in prizadevanja ZDUS niso usmerjena le k ohra
njanju in izboljšanju kakovosti življenja svojega članstva, temveč 
vseh upokojencev in starejših in k delovanju za razvoj celotne dru
žbe. Programi so usmerjeni k preprečevanju socialne izključenosti, 
razvijanju oblik pomoči in samopomoči, prostovoljstva, izobraževa
nju in odkrivanju ter preprečevanju zlorab in nasilja nad starejšimi. 
Poskuša se motivirati člane društev upokojencev za organizirano 
medsebojno pomoč, seveda pa je potrebno najprej ugotoviti potrebe 
po vrstah pomoči. Ugotavljanje potreb starejših občanov poteka z ob
iski na domu in z uporabo ankete, enotne za celo Slovenijo, za vse, ki 
so starejši od 69 let. Ob obisku se izpolni vprašalnik oz. anketa o:
- kakovosti bivanja,
- potrebah po pomoči,
- osebnem počutju,
- druženju in prostem času,
- članstvu v društvu upokojencev,
- predlogu za ponoven obisk,
- ostalih predlogih, pripombah in željah ter o vprašanjih lokalnega 
pomena.
Pri slednjih bi radi Vaše mnenje o gradnji doma za starejše v Kidrič
evem, o postavitvi ruskega kegljišča ob domu Društva upokojencev 
Kidričevo in o rekreativnih dejavnostih za starejše (sprehodi, kole
sarjenje ...).
Seveda moramo pridobiti soglasje anketirane osebe, da lahko zbrane 
podatke shranimo v računalnik in da lahko potrebe (tistih, ki izrazijo 
potrebo po pomoči) posredujemo patronažni službi JZ Zdravstveni 
dom Ptuj, Centru za socialno delo in drugim prostovoljnim organi
zacijam.
Anketni list Vam ob obisku lahko pustimo, da ga izpolnite sami in se 
dogovorimo, kdaj ga pridemo iskat. Zaželeno je, da se zaradi analize 
anketni list izpolni pri vseh, ki so starejši od 69 let, tudi tistih, ki ne 
potrebujejo nobene pomoči.
Če imate kakršno koli vprašanje, se lahko oglasite vsak torek od 9. 
do 11. ure na sedežu društva ali ob navedenem času pokličete na tel. 
št. 787 21 21.
Biti star ali upokojen ne sme biti enačeno s potrebo po pomoči. Sta
rejši ljudje imamo pravico, da nismo diskriminirani zaradi starosti. 
Imamo pravico, da se počutimo varne, imamo pravico živeti v člove
ka vrednem stanovanju, pravico do primernega zdravstvenega in so
cialnega varstva, finančno in fizično dostopen prevoz, imamo pravico 
do dobrega počutja, do sreče in osebnega zadovoljstva ....
Vse, ki bi radi kaj storili zase in za druge skupaj z nami in z drugimi, 
vabimo, da se nam pridružijo. Prinesite nam svoje zamisli, želje in 
družbo.

Malčka Černezel

RDEČI KRIŽ CIRKOVCE

Drobtinice ob svetovnem 
dnevu hrane

Šolsko leto je že v polnem teku - teku čez ovire. Eni tečejo čez ovire 
z lahkoto, drugi padajo, se pobirajo, tečejo, pa spet padejo, nekdo jim 
pristopi in pomaga vstati, nasmeh na obrazu in tek naprej ...
Tudi letos smo pripravili Drobtinico (16.10. - svetovni dan hrane) 
- prodajo kruha za pomoč pri prehrani šolskih otrok, katerih starši 
ne zmorejo plačila.
Akcija je bila zelo uspešna. Izkupiček 97.620 SIT smo darovali šoli 
in s tem smo razen kosila otrokom poravnali prehrano tudi v šoli v 
naravi, da se je bodo ti otroci lahko udeležili.
Kako smo prišli do te vsote?
Najprej s prijaznimi donatorji, darovalci kruha, peciva in medu, z 
denarnimi prispevki, prodajo pečenega kostanja in seveda z veliko
dušnimi kupci, brez katerih seveda ne bi bilo nič.
Pri izvedbi je sodelovalo 13 odbornikov Krajevne organizacije RK 
Cirkovce in 11 otrok krožka RK OŠ Cirkovce.
Hvala vsem, ki ste se ustavili ob naših stojnicah, posebno pa dona
torjem, ki ste prispevali vaše izdelke ali denar, kljub temu da šola ni 
vaš poslovni partner.
Teči preko ovir so pomagali donatorji Drobtinice 2006:
Gostilna Korže Cirkovce, Medičarstvo Medved, Pizzerija pri 
cerkvi, Pekarna Hlebček, Mizarstvo Karneža, Mint - storitveno 
podjetje Pragersko, Okrepčevalnica Valentin, Gostilna Kurež, 
Bar Cezar, Pekarna Serdinšek Apače, Pekarna Sternad Oplotni
ca, Ptujske pekarne in slaščičarne, Klasje Celje, PAN-restavra- 
cija Kidričevo, Pub 03 Cirkovce in Kovačič Emica.
Po organizaciji odvzema krvi za laboratorijske preiskave, cepljenju 
proti gripi in pneumokokni pljučnici, vseh letošnjih krvodajalskih 
akcijah, tedenskemu razgibavanju na vajah proti osteoporozi se bomo 
zdravi in veseli zbrali na predpraznični zabavi starejših krajanov. 
Veselo si bomo zapeli in zaplesali, počastili naj krajanko in krajana, 
voščili zlatoporočencem, prižgali kresničke, si zaželeli še vsaj toliko 
dobrih dni in ljudi tudi v novem letu in da bi se po letu spet zdravi 
zbrali.
Hvala tudi organom občine, ki so skozi leto prisluhnili našim pro
šnjam, daje bilo delo lažje izvedeno.
Dovolite, da v svojem imenu in imenu članov odbora KO RKS Cir
kovce, zaželim vsem prebivalcem občine Kidričevo vesele božične 
praznike, v letu 2007 pa veliko zdravja, veselih in zadovoljnih trenut
kov v družbi prijaznih ljudi, vsem zaposlenim pa še obilo poslovnih 
uspehov.

Pavla Veler 
Predsednica KO RK Cirkovce
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LJUDSKE PEVKE DPD SVOBODA KIDRIČEVOMartinovanje
Tudi letos smo v Društvu upokojencev Lovrenc pripravili marti
novanje.
Na martinovo soboto smo se zbrali v svojih prostorih, da se poza
bavamo v čast svetega Martina, na praznik vinogradnikov, ko se po 
prastarem verovanju mošt spremeni v vino.
Razpoloženje ob zvokih Danieline harmonike je bilo veselo, ni manj
kalo hrane in ne pijače. Novo vino smo dostojno krstili. Humoristič
no sta to opravila »g. župnik in njegov pomočnik«, ki sta mošt oč
istila umazanije. Preden pa jima je to uspelo, sta se morala poslužiti 
prave »kodrmanije in copranije«, daje nastala dobra žlahtna kapljica, 
s katero smo nazdravili. »Požegnala« sta tudi pleteno štruco, ki jo je 
za god našemu predsedniku Martinu spekla Marija Bauman in mu 
zaželela veliko zdravja, da bi še dolgo vodil naše društvo. Z butelj
kami smo čestitali trem prisotnim slavljencem - Martini in dvema 
Martinoma, jim zapeli Kol’ko kapljic tol'ko let, se posladkali z od
lično pleteno štruco in jo zalili z mladim vinom. Po vseh teh zaužitih 
dobrotah se nam je proti polnoči prilegla dobra kisla juha, ki jo je 
pripravila natakarica Lizika. Veselo druženje je trajalo dolgo v noč. 
Naslednjo martinovo soboto bomo spet praznovali.
Na zdravje!

Anton Planinšek 
Tajništvo DU

Foto: Dragica

Opravičilo

V prejšnji številki občinskega glasila Ravno polje smo napačno 
zapisali priimek Marte Pinterič, avtorice člankov Že šestič v Omi- 
šalju, Samostojni koncert. Starejši za starejše.
Za neljubo napako seji opravičujemo.

Uredništvo

Petje, kot so ga peli nekoč
Antonija Zajc, Marija Repinc in Amalija Mlaker kot vodja skupi
ne v okviru DPD Svoboda Kidričevo delujejo štiri leta, kot posamez
nice pa so že dolga leta sodelovale pri različnih zborih in skupinah. 
Vabljene in tudi vedno dobrodošle so na številne tovrstne prireditve 
in revije, sodelovale pa so tudi v skeču Toneta Partljiča na POP TV. 
Leta 2004 so zastopale našo regijo na državnem srečanju, kamor so 
bile povabljene kot skupina, ki poje pesmi, kot sojih peli včasih. Nji
hovo petje je ubrano, z repertoarjem pa vedno prijetno presenetijo,- 
Ko so izrazile željo, da bi tudi same povabile druge ljudske pevce 
in godce v svoj kraj, jim je DPD Svoboda Kidričevo z veseljem po
magala in 24. novembra organiziralo Srečanje ljudskih pevcev in 
godcev pod sloganom So ptičice zbrane, prepevat žele ... Vabilu se 
je odzvalo 17 skupin, ki so s pesmijo in glasbo poskrbeli za nepoza
ben večer. Posebej pa bo večer ostal v spominu našim pevkam, saj jih 
je na vlogo upravnega odbora DPD Svoboda Kidričevo Javni sklad 
RS za kulturno dejavnost nagradil z zlatimi Gallusovimi značkami 
za njihov skromni prispevek k ohranjanju našega ljudskega izročila 
in naše kulturne dediščine. Gospa Nataša Petrovič - vodja Območne 
izpostave JSKD Ptuj - je z navdušenjem podelila zlate značke.
To je bilo za naše pevke veliko presenečenje, saj so po podelitvi ome
nile, da niso bile prepričane, da bodo uspele zapeti zaključno pesem. 
Ob zaključku seveda ni manjkalo čestitk in dobrih želja, da bi kljub 
častitljivi starosti še dolgo tako lepo in ubrano prepevele.
Ljudske pevke se odboru DPD Svoboda Kidričevo, podjetju Talum 
in Družbi Vital iskreno zahvaljujejo za vso pomoč in vzorno orga
nizacijo.

BS
Foto: SK

Obdarili smo svoje člane
V prazničnem decembru smo člani upravnega odbora Društva upo
kojencev Lovrenc obiskali in obdarili svoje bolne in starejše člane 
(stare nad 80 let). Skromna darila smo izročili 23 bolnim in 64 sta
rejšim. Enako pozornost pa je bilo deležnih tudi 5 članov v domovih 
za ostarele na Ptuju, v Mariboru in Muretincih. Vsem smo zaželeli 
še na mnoga zdrava leta.

Anton Planinšek 
Tajništvo DU
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Srečanje gasilskih veteranov
V soboto, 2. decembra 2006, so Srečanja so se udeležili skorajda 
se v gasilskem domu v Starošin- vsi povabljeni, posebej pa smo 
cali zbrali gasilski veterani Ga- bili veseli gasilskih veterank. 
silske zveze Kidričevo. V uvodu srečanja je zbrane naj-

Tako župan Jožef Murko kot predsednik GZ Kidričevo Anton Les
kovar izpostavila nujnost sodelovanja

prej v druženje popeljala mlada 
članica Gasilskega društva Sta- 
rošince Katja Šijanec, ki je raz
mišljala o gasilskih veteranih, o 
njihovih zaslugah za razvoj ga
silstva ter o naši obvezi, da sle
dimo njihovemu delu.

V kulturnem programu so nato 
sodelovali še člani folklorne 
skupine OŠ Cirkovce, ki jih je na 
harmoniki spremljal Ivan Kojc. 
Program je s svojim igranjem 
na frajtonarico popestril še Nejc 
Korez.

Gasilske veterane sta pozdravila 
tudi predsednik Gasilske zveze 
Kidričevo Anton Leskovar in 
župan občine Kidričevo Jože 
Murko. Oba sta izpostavila nuj
nost sodelovanja vsakokratnega 
gasilskega vodstva, ki mora biti 
povezovalni člen med starejšo in 
mlajšo generacijo vsakega dru
štva. Županje izkoristil druženje 
tudi za prvo prednovoletno vošč
ilo vsem navzočim, 
tajnik zveze pa jim je predstavil 
nekaj podatkov o Gasilski zvezi

Kidričevo danes.
Po večerji so se gasilski vetera
ni zadržali v prijetnem pomenku 
in obujanju spominov na skup
no gasilsko preteklost, ki je bila 
velikokrat težja kot je gasilski 
vsakdan danes.
Preden so se razšli, sta predsed
nik in tajnik gasilske zveze vse 
navzoče obdarila s priložnost
nim darilom in jih povabila tudi 
na srečanje prihodnje leto.

Majda Erlač

V teh dneh, ko je zima že po
trkala na naša vrata, so naši 
jekleni konji zloščeni, pokriti 
in pospravljeni v garažah ter 
čakajo na prve pomladne tople 
žarke.
Vendar bomo nekateri Tulipani 
tudi pozimi potegnili na plan 
svoje motorje. Ne samo, da se 
nekoliko potešijo naše nestrpne 
duše, temveč tudi zato, da 25. 
12. 2006, na božični dan, raz
veselimo in posladkamo otroke 
v okviru že tradicionalne Božič- 
kijade.
Preteklo leto je bilo za nas zelo 
uspešno. Tulipanijada je v dveh 
dneh v Cirkovce privabila več 
kot 700 motorjev iz vse Slove
nije in tudi tujine. Upali smo, in 
ta želja tudi ostaja vnaprej, da se 
je bo udeležilo več domačinov 
in se na tem mestu zahvaljuje
mo vsem, ki so nas počastili s 
svojim obiskom. Še posebej pa

Z brnenjem v 2007!
se zahvaljujemo vsem sponzor
jem, zaradi katerih je naša Tuli
panijada uspešen dogodek, o ka
terem se govori na marsikaterem 
srečanju motoristov po Sloveni
ji. Držimo pesti, da bo tako tudi 
drugo leto, ko praznujemo peto 
obletnico obstoja in da nam bo 
tudi vreme služilo še naprej.
V letu 2007 pa v sklopu Tulipa- 
nijade načrtujemo tudi organiza
cijo šole varne vožnje s sodelo
vanjem Policijske postaje Ptuj.
Nanjo že sedaj vabimo vse, tako 
mlade, ki si želi nekoč imeti 
svojega jeklenega konjička, pre
ko tistih, ki že imajo skuterje, 
do lastnikov močnejših »duš«, 
saj nam vsem članom ogrom
no pomeni varnost v prometu.
Predvsem pa želimo s to akcijo 
osveščati mlade o pomembnosti 
varne vožnje, saj je vožnja na
menjena predvsem uživanju na 
motorju, ne pa dirkanju in izzi

vanju usode.
Na koncu se člani MK Tulipan 
še enkrat zahvaljujemo za obisk 
naše prireditve v Cirkovcah, za
hvala gre tudi vsem sponzorjem 
in občini Kidričevo, vsem njim 
ter ostalim pa želimo srečno

2007, ki naj bo polno zdravja in 
uresničenih želja.

Žiga Medved,
predsednik društva
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DRAMSKA SEKCIJA PD CIRKOVCE SE PREDSTAVI

Po dolgem zatišju ponovno
Začetki dramske sekcije segajo 
v leto 1919, ko je voditelj šole 
Oskar Žolnir uprizarjal igre. S 
pomočjo članov novoustanov
ljenega Prosvetnega društva 
leta 1920 so uprizarjali razne 
veseloigre, drame in spevoigre. 
Domačin Vinko Korže je leta 
1931 ustanovil folklorno skupi
no in gledališko skupino. Naj
prej je le režiral, kasneje pa zač
el tudi sam pisati ljudske igre. 
Napisal je tri: leta 1936 Micki je 
treba moža, dve leti kasneje pa 
še igri Čigav je grunt in Gobja 
župa.
Korže je bil v začetku svojega 
delovanja v slabem odnosu s cer
kvijo in šolo (učitelji so govori
li, da je samo navaden kmečki 
fant), zato s svojo igralsko sku
pino ni smel nastopati v prosvet
ni dvorani. Vadili in igrali so na 
skednju. V tistih časih je bilo v 
Cirkovcah več dramskih skupin: 
v šoli, v cerkvi in pri Koržetu. 
Vodje dramskih krožkov so bili 
politično različno usmerjeni in 
sprti med seboj. Šele po prvem 
uspešnem nastopu so Koržetu 
priznali njegove sposobnosti. 
Leta 1936 mu je uspelo, da so 
ljudsko igro Micki je treba moža 
igrali v gledališčih na Ptuju in v 
Mariboru.
Korže je napisal tudi filmski 
scenarij, po katerem je leta 1947 
Triglav film iz Ljubljane v Cir
kovcah posnel film z naslovom 
Gostija. Prikazuje običaje ob 
poroki. Pri snemanju je sodelo

vala folklora in nekateri vaščani. 
Korže je bil ženin. Snemali so na 
šolskem dvorišču, na Koržetovi 
domačiji in tudi v cerkvi. Korže 
je bil vztrajen in ni dovolil, da bi 
film posneli brez prizora v cer
kvi. Film je shranjen v Etnolo
škem muzeju v Ljubljani.
V petdesetih letih je napisal še 
Venček narodnih običajev z 
Dravskega polja v štirih slikah. 
Po drugi svetovni vojni je bila 
v Cirkovcah prva uprizorjena 
igra Mati. Leta 1947 je upra
vitelj šole Lojze Knafelc reži
ral igro Matiček se ženi. V letu 
1950-1951 je učiteljica Julijana 
Jevševar režirala igro Sneguljč
ica, leta 1955 pa še igri Prevara 
in Sosedov sin.
Kasneje je delovanje dramske 
sekcije zamrlo. Leta 1966 so 
učenci šole igrali igro Kekec, 
leta 1968 igro Divji lovec, ki jo 
je režiral Bogomir Jurtela. Leta 
1970 je RTV že drugič snemal 
film o starih običajih iz Cirkovc. 
Pri filmu so bili igralci in statisti 
člani dramske sekcije. Od leta 
1978 do 1982 je bil v Cirkov
cah prvič organiziran gledališki 
abonma. Na cirkovškem odru so 
gostovala gledališča iz Maribo
ra, Ptuja, Celja in Ljubljane. 
Domača dramska sekcija je leta 
1981 uprizorila igro Micki je 
treba moža v režiji Zdenka Ko
driča, spevoigro Vasovalci v re
žiji Mare Urih, leta 1983 igro 
Skopuh, leta 1984 pa igro Go
goljeva ženitev.

Sledi zelo dolgo zatišje, in sicer 
do leta 2000, ko je dramska sek
cija pričela ponovno delovati. 
Idejni vodja in pisec veseloigre 
z naslovom Od Miklavža do fa- 
šenka Davorin Urih in režiserka 
Liljana Brglez postavita na oder 
150 nastopajočih. Premiera ve
seloigre je bila 16. 12. 2000.
V njej so predstavljeni ljudski 
običaji. Igra je bila zelo dobro 
sprejeta in RTV Slovenija je iz 
tega gradiva z domačimi igralci 
posnela polurno oddajo.
Prigode družine so privlačile 
staro in mlado, zato se je pisec 
scenarija odločil za nadaljevanje 
igre z naslovom Jožefovi 2.
V letih 2002-2003 smo v Cir
kovcah ponovno organizirali 
gledališki abonma. Velik odziv 
abonentov je potrdil pravilnost 
odločitve. V okviru abonmaja 
je bila zaigrana domača igra Jo
žefovi 3, v režiji Liljane Brglez, 
otroška igra Zvezdica zaspanka, 
v režiji Saše Mihelak in veseloi
gra Vasovalci, vrežiji Mare Urih. 
Gostili smo tudi Mariborsko gle
dališče z igro Čaj za dve.
V sezoni 2003/04 smo v okviru 
abonmaja pripravili veseloigro 
Jožefovi 4 in otroško predstavo 
Sneguljiča, v režiji Saše Mihe
lak. Gostili smo New Swing 
kvartet, priznanega umetnika 
Zijaha Sokoloviča in predstavo 
Špas teatra Stevardese pristaja
jo.
V letu 2004/05 smo v gledališki 
abonma uvrstili naslednje pred
stave:
Cafeteater: Ženska avdicija, 
Teater 55: Elizabeta je zagreta, 
Slovensko ljudsko gledališče 
Celje: Na kmetih.
Dramska sekcija PD Cirkovce 
pa je s ponovitvijo veseloigre 
Od Miklavža do fašenka spet 
navdušila občinstvo z obujanji 
starih običajev ob praznikih.
V decembru smo priredili božič- 
no-novoletni koncert, na kate
rem je nastopil Slovenski oktet, 
ki v letu 2006 praznuje svojo 55- 
letnico delovanja.
Dramska sekcija je tudi v sezo
ni 2005/06 uspešno organizirala 
gledališki abonma, s povečanim 
številom abonentov in tudi ved
no večjim številom gledalcev

Kultura

»za izven«.
Od meseca novembra 2005 do 
aprila 2006 so gostovali: 
Gledališče Koper: Agencija za 
ločitve, Špas teater: 5 žensk, 
com, Moj teater: Ljubo doma, 
kdor ga ima, Božično-novoletni 
koncert: Pevsko društvo Katice. 
V okviru 75. letnice FS PD Cir
kovce pa so člani dramske sekci
je pripravili igro Vinka Koržeta 
Micki je treba moža.
Tudi letošnjo sezono dramska 
sekcija ne miruje in smo sredi 
gledališke sezone abonmaja 20- 
06/07. V program smo uvrstili 
naslednje predstave:
Mesto gledališče Ptuj: A. T. Lin
hart, Micka; SNG Nova Gorica 
in Kosovelov dom - Kulturni 
center Kras, Sežana: Kako smo 
ljubili tovariša Tita; Avtonomno 
gledališče Lili Irt: Hotel Babi
lon z Violeto Tomič; SNG Mari
bor: Ti nori tenorji; abonmajski 
koncert Tamburaškega orkestera 
PD Cirkovce z Vokalno skupino 
Utrinek.
Čeprav nam organizacija in pri
prava abonmajskih predstav vza
me veliko časa in energije, smo 
se tudi letos lotili nove predsta
ve. Igralci smo se udeležili se
minarja dramske igre z igralko 
Mojco Funkl. Ker želimo v kva
litetnem smislu narediti korak 
naprej, smo sredi dogovorov za 
novo predstavo, ko naj bi reži
sersko taktirko prevzela profesi
onalka Branka Bezeljak Glazer. 
Za nas in za njo bo to delo nov 
izziv in veselimo se že končne
ga »izdelka«. Predstavo imamo 
namen postaviti na oder do po
letja in jo ponuditi v naslednjem 
abonmaju.
Letošnja abonmajska sezona bo 
peta, število abonentov se nam 
z vsako sezono veča, zadovoljni 
smo tudi z obiskom izven abon
majev. Vse to nas obvezuje, da 
se trudimo po svojih najboljših 
močeh. Kritike sprejemamo kot 
dobronamerne, vsaka pohvala 
pa nam da nove moči za delo. 
Vsem, ki obiskujete naše pred
stave, se zahvaljujemo za vaš 
obisk in vam želimo prijetne 
praznike ter srečno novo leto.

Dramska sekcija 
PD Cirkovce

Ravno polje - december 2006



Kultura / Vzgoja in izobraževanje 15

V družbi s tamburaši iz Cirkovc
V družbi s tamburaši sem že 
šesto leto in moram povedati, 
da smo zelo vesela družba.
V teh nekaj letih sem doživel 
marsikaj: ogromno vaj, nasto
pov, potovanj, snemanj ter se
veda zabav. Mislim, da tambu- 
raškega orkestra ni potrebno 
posebej predstavljati. Omeniti 
pa moram, da smo bogatejši za 
tri nove člane, ki so zelo dobro
došli.
Kot v vsakem orkestru tudi v 
našem pride včasih do nesogla
sij, vendar jih uspešno rešimo, 
saj nas tamburica - ta majhen 
instrument - vedno motivira za 
nadaljnje delo, ki bi ga bilo po 
več kot tridesetih letih delova
nja škoda opustiti. Prišlo je do 
sprememb v vodstvu, saj sta po 
dvajsetih letih trdega in uspešne
ga dela odstopila naš dosedanji 
predsednik in podpredsednik.

Za njuno delo se jima iskreno 
zahvaljujemo.
V letošnjem letu smo imeli kar 
nekaj koncertov, tako doma kot 
v tujini. Udeležili smo se med
narodnega tamburaškega kon
certa v Buševcu pri Zagrebu, ig
rali smo na medobmočni reviji 
v Gorišnici, bili pa smo tudi na 
regijski reviji v Gornji Radgoni 
ter na državni reviji, kije bila le
tos na Ptuju.
Po uspešnem snemanju druge 
zgoščenke se že pripravljamo 
na snemanje tretje v prihodnjem 
letu. Na njej bodo prav tako zim
zelene melodije, nekaj sloven
skih ljudskih in še kaj. Za to, da 
bo zgoščenka nekaj posebnega, 
bo poskrbel naš strokovni vodja 
Drago Klein.
V naslednjem letu načrtujemo 
zamenjati tudi garderobo, saj je 
stara že precej dotrajana.

To bi bilo na kratko vse. O na
ših željah in potrebah bi se dalo 
še marsikaj napisati, vendar mo
ramo nekaj prihraniti še za pri
hodnjič.
Ob tej priložnosti želim v imenu 
Tamburaškega orkestra Cirkov

ce vsem občankam in občanom 
vesel božič ter srečno in zdravo 
novo leto 2007.
Pa naj vas pesem razvedri, ki iz 
tamburice zazveni.

Miran Krstičič

IZ ŠOLSKIH KLOPI

Moj kraj
Moja vas leži med vasmi Pleterje in Lovrenc na Dravskem polju. 
Svoje ime je dobila po tem, da je v tej vasi živel župan. Hiše v vasi se 
vrstijo v obliki trikotnika, v tem trikotniku pa stoji cerkev sv. Antona 
Puščavnika, ki so jo postavili leta 1910, dvakrat letno, pa se v njej 
tudi mašuje.
V Župečji vasi je tradicionalen blagoslov konjev. Letos smo se vašč
ani Župečje vasi odločili, da bomo obnovili kapelo, ki so jo dali po
staviti naši predniki.
Vsako leto v mesecu avgustu tudi romamo na Svete gore. Spomladi 
pa nas razveselijo štorklje, ki imajo gnezdo na električnem drogu 
nasproti naše hiše.
V tem trikotniku imamo tudi otroci svoj prostor, saj so tukaj postav
ljena igrala. Tukaj je tudi avtobusna postaja in ekološki otok. Vas je 
strnjeno obcestno naselje z 62 hišnimi številkami.
V Župečji vasi je 259 prebivalcev, od tega je 106 žensk, 102 moška, 
37 šolo obveznih otrok in 14 predšolskih otrok. Zelo veliko prebival
cev je zaposlenih v tovarni Talum, veliko pa se jih ukvarja s kme
tijstvom, nekateri pa tudi s poljedelstvom. V vasi je veliko hlevov s 
prašiči, kravami molznicami in s perutnino. Vaščani se lahko polepš
amo v frizerskem salonu “Brigita ”, svoje finančno stanje izboljšamo 
v računovodskem servisu, ko pa postanemo žejni, pa pohitimo v bar 
Leona na konec vasi.
To je bil kratek opis moje vasi, ki jo imam zelo rada in si želim, da bi 
se v to vas vedno znova vračala.

Monika Predikaka, 4.c-razred 
OŠ Lovrenc na Dr. polju

Moj kraj Lovrenc na 
Dravskem polju

Živim v Lovrencu na Dr. polju. Moj kraj leži le dobri dve uri hoda 
iz Ptuja, ob glavni cesti za Ptujsko Goro. Ob glavni cesti stoji tudi 
cerkev sv. Lovrenca, za katero bi lahko rekli, da je srce in središče 
lovrenške župnije. Lovrenška župnija je ena najstarejših župnij na 
slovenskem Štajerskem.
Nekoč so pod lovrenško župnijo sodili kraji: Mihovce, Apače, Pleter
je in Župečja vas. Prvo romansko cerkev so leta 1414 gotizirali. Ko 
so bili kraji v Lovrencu na Dr. polju izpostavljeni turškim ropanjem, 
požigom in skrunitvam, je isto usodo doživela tudi lovrenška cerkev, 
ki so jo leta 1475 skupaj s pokopališčem izropali Turki.
Preteklost Dravskega polja se skozi zgodovinska obdobja prepleta s 
poselitvijo in preseljevanji različnih ljudstev.
Sveti Lovrenc je kraj, ki je dobil ime po župnem zavetniku in se tako 
imenoval vse do leta 1952. Že konec 13. stoletja je bila pri Sv. Lov
rencu na Dr. polju ustanovljena dušnopastirska postojanska kapla- 
nija.
V mojem kraju je tudi gasilski dom, dom upokojencev, cerkev, pošta, 
mrliška vežica, pokopališče, samopostrežna trgovina, trgovina Bas, 
frizerski salon, gostilne, cvetličarna Dora, moj dom, šola in večna
menska dvorana.
Prva šola v Lovrencu je bila v kaplaniji, kjer je potekal pouk. Prvi 
znani učitelj je bil Ivan Keržner.
Lovrenc je zelo lep kraj in zelo sem ponosna, da živim v njem.

Lara Petek, 4.c-razred 
OŠ Lovrenc na Dr. polju
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IZ ŠOLSKIH KLOPI

Vzgoja in izobraževanje

Zupečja vas
Prvič najdemo ime Župečja vas konec 12. stoletja. Takrat se je ime
novala Saukendorf. Do leta 1850je imela vsaka vas svojega župana, 
ki je bil posrednik med vaščani in gosposko. Župan gosposke je bil 
doma vedno v Župečji vasi, po kateri je vas dobila tudi ime.
Župečja vas je obcestno naselje zahodno od Lovrenca na Dravskem 
polju in vzhodno od Pleterj. Na severu leži Strnišče, na jugu pa Ptuj
ska Gora. V vasi se nahaja cerkev svetega Antona, ki je bila zgrajena 
leta 1910 in leta obnovljena 1991. Cerkev se uporablja v cerkvene 
namene, kjer imamo mašo dvakrat v letu.
V približno 60 hišah živi 218 ljudi, starejših od 18 let in 38 otrok. 
Večina prebivalcev se ukvarja s poljedelstvom in živinorejo. Ob tej 
dejavnosti pa še veliko prebivalcev hodi v službe. Hišne številke so 
krožno organizirane. S številko 1 se pričnejo oštevilčevati hiše na 
vzhodu, številke naraščajo v smeri urnega kazalca.
Ob vhodu v Župečjo vas z južne strani smo lani zgradili našo hišo 
in se na Silvestrovo vselili. Iz dnevne sobe se preko njiv razprostira 
Lovrenc, ki je vzhodno od Župečje vasi.
Vaška gmajna je osredje Župečje vsi in je v obliki trikotnika. Tam so 
organizirane prireditve: žegnanje konjev, postavljanje prvomajskega 
drevesa in občinski piknik, ki ga organizira SDS.
Do leta 2010, ko bo 100-letnica cerkve, bo prireditveni prostor ure
jen in cerkev prenovljena. Na cerkvi smo letos prekrili streho in od
stranili ograjo, ki je včasih ločevala okolico cerkve od pašnika na 
vaški gmajni. To soboto zjutraj so se že pričela dela okrog cerkve. 
Izkopali so jamo za tlakovano potko okoli cerkve. V cerkvi bomo ob
novili še stene in tla ter zamenjali okna. Nazadnje bomo še prebar
vali fasado. Okrog cerkve bomo uredili okolico in zelenico, položili 
tlakovce, uredili fontano, igrala pa bomo prestavili za cerkev, kjer 
bodo tudi klopi. Na novo bomo zasadili drevesa, prestavili avtobusno 
postajo in ekološki otok. Okrog celotnega trikotnega prireditvenega 
prostora bomo uredili razsvetljavo ter pločnike.
Ko bo urejen celoten prireditveni prostor, bo leta 2010 ob 100-letnici 
cerkve proslava ob občinskem prazniku.
Župečja vas, 5. 11. 2006

Anja Bezjak, 4. C 
OŠ Lovrenc na Dr. polju

Moj kraj - Pleterje
Ko opazuješ zemljevid Dravskega polja, vidiš, da je tu mnogo majh
nih vasic in ena izmed njih je tudi Pleterje. Tu živim jaz in že več 
generacij moje družine.
Majhna vasica, ki so jo zgradili že naši predniki, se razprostira ob 
rahlo vijugasti cesti, ki ima le malo odcepov. Hiše so postavljene 
lepo v vrsti, ena za drugo. Tako na severni kot na južni strani vasi so 
velika polja, ki jih obdelujejo vaščani naše vasi. Večina prebivalstva 
se ukvarja s kmetijstvom, veliki hlevi so tisti, ki jih najdemo skoraj 
pri vsaki družini. Člani nekaterih družin hodijo tudi v službo, ali pa 
se ukvarjajo s kako obrtjo. Otroci se ponavadi igramo na velikih 
dvoriščih ali vrtovih, včasih pa se najdemo tudi na igrišču. Čeprav 
Živimo daleč od mesta, so našo vas že dosegle vse sodobne komuni
kacije in tako imamo telefon, kabelsko televizijo in internet. 
Življenje v majhni vasici ima mnoge prednosti in tudi slabosti. V 
Pleterjah se vsi poznamo med seboj. Poznamo prednosti in pomanj
kljivosti vsakega posameznika. Med seboj si pomagamo, kadar je to 
potrebno. V zadnjih nekaj letih se vaščani pogosto družimo med se
boj. Vsako leto v vasi organiziramo praznovanje prvega maja. Možje 
postavijo majsko drevo, vsi vaščani pa se zberemo ob njem in pre
živimo prijeten večer. Tudi za rekreacijo znamo poskrbeti. Tradici
onalen postaja kolesarski maraton, ki ga organizira nekaj posebno 
prizadevnih vaščanov. Jeseni pa, ko je v izobilju kostanjev na okoli
ških haloških gričih, si organiziramo kostanjev piknik ter se družimo 
in veselimo.
Slabost malega kraja pa so slabe javne prometne povezave, kar je po
sebej velik problem predvsem za mladino, ki še nima vozniških izpi
tov. Ko je treba na trening, v glasbeno šolo ali pa v disko, smo odvisni 
od dobre volje staršev, ki nas morajo prevažati na želene lokacije.
In kako se sam počutim v moji vasi?
Sredi ravnine je vedno dovolj sonca, sonca, ki nam daje energijo za 
premagovanje vseh težav. Predvsem mi je všeč, da ne manjka travna
tih površin. Te namreč izkoristim za najpomembnejše v mojem življe
nju, to je igranje nogometa! Tudi to, da me sosedje ne kregajo, ko s 
prijatelji kričimo okrog hiše, dela moje življenje na vasi prijetno. 
Želim pa, da se narava ne bi več tako poigravala z nami, kot se je to 
Zgodilo letos, ko je orkanski veter hudo poškodoval našo vas. Upam, 
da bomo mi in generacije, ki še niso rojene, v Pleterjah doživljali 
same lepe stvari.

Vid Pšajd, 4.c-razred 
OŠ Lovrenc na Dr. polju

Moj kraj Župečja vas
Živim v Župečji vasi, to je v občini Kidričevo. V Župečji vasi so hiše 
razporejene v podobi trikotnika. V centru vasi stoji manjša cerkev 
sv. Antona, katera je bila zgrajena leta 1910. Zgrajena je bila zaradi 
kuge, to je bolezen pri živalih in ljudeh. Takrat je namreč umrlo veli
ko živali in takratni ljudje so cerkev poimenovali po svetniku sv. An
tonu, ki je zavetnik le-teh. Okrog cerkve je velik travnik, na katerem 
je igrišče, kjer se lahko igramo razne igre z Žogo. Na travniku so tudi 
igrala - tobogan. V Župečji vasi imamo enkrat letno pravi praznik 
kraja, to je blagoslov konjev. Takrat se na travniku okrog cerkve zbere 
vsa vas in tudi veliko ljudi pride od drugod, saj pripeljejo k blagoslo
vu konje, ali pa pridejo samo kot gledalci. Gospodinje spečejo veliko 
peciva in kruha, možje pa poskrbijo za klobase in pijačo. Takrat je v 
Župečji vasi še posebno veselo. Veselo pa je tudi okrog prvega maja, 
ko vsako leto postavimo majsko drevo.
Veliko ljudi iz Župečje vasi hodi na delo v Kidričevo ali na Ptuj, 
kmetje pa se preživljajo predvsem s poljedelstvom in živinorejo. Zato

v naši vasi ne srečaš na cesti samo avtomobilov, ampak je veliko tudi 
traktorjev z raznimi priključki.
V našem kraju imamo tudi frizerski salon, gostilni in računovodski 
servis.
Iz hiše, v kateri pa živim jaz, imam daleč najlepši pogled preko polja 
na hrib, kjer stoji velika romarska cerkev na Ptujski Gori.
Vesela sem, da sem doma v Župečji vasi, v kraju, kjer smo doma sami 
veseli ljudje. Če ne verjamete, pa pridite pogledat.

Lara Furjan, 4.c-razred 
OŠ Lovrenc na Dr. polju
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Na kmetiji
V okviru naravoslovnega dne so si šli učenci 2. razreda ogledat kme
tijo k sošolcu Luku Beraniču v Pongrce.
Mnogi si niso znali predstavljati, kako živijo na kmetiji in kaj delajo, 
čeprav smo doma na kmetijskem področju.
Že od daleč nas je pozdravila gospodinja in takoj smo opazili urejeno 
kmečko dvorišče. Po uvodnem razgovoru smo si ogledali hleve in vse 
živali, mlekarno, molzišče, stroje in silose. Njihov glavni proizvod 
je mleko in meso govedi. Videli smo urejeno, napredno in moderno 
kmetijo.

Vzgoja in izobraževanje

KAJ SMO SE NOVEGA NAUČILI?
LARA: VSTAJAJO OKROG POL ŠESTIH. IMAJO ŠTIRI VELIKE 

PUJSE IN VELIKE SILOSE.
NINO: MOLZEJO VSAKO JUTRO IN VSAK VEČER.
TEJA: 1200 LITROV MLEKA POMOLZEJO NA DAN. MOLZE

JO PA 50 KRAV.
EVA: NEKAJ MALO VEČJIH TELIČKOV JE V BOKSU.
ŽIGA: BIKCEM POŽGEJO ROGOVE, DA SE NE RANIJO.
LUKA SAGADIN: IMAJO VEČ KOT STO GLAV ŽIVINE.
LUKA BERANIČ: OBDELUJEMO 20 HEKTARJEV SVOJE 

ZEMLJE, 20 HEKTARJEV JE NAJAMEMO, KRMO PA ŠE 
KUPUJEMO. MOLZEMO KAKI DVE URI. V KOKOŠNJAKU 
PA IMAMO DESET KOKOŠI.

KAJ NAM JE BILO NAJBOLJ VŠEČ?
MATIC: V MOLZIŠČU SE JE ENOTA SAMA SNELA. KO JE 

BILA KRAVA POMOLZENA.
NINO: ZAČUDEN SEM BIL, DA PO MOLZENJU KRAVA SAMA 

VE, KAM MORA ITI.
LIZA: TELIČKI V IGLUJIH.
NINA: TO, DA SE KRAVE KRTAČIJO.
TEJA: TELIČKI V PORODNIŠNICI.
ŽAN: TELIČKI SO NAS VOHALI IN PO ROKI LIZALI.
ŽIGA: PRVIČ SEM SLIŠAL ZA »TUŠIRANJE« KRAV (POLETI, 

KO JIM JE VROČE).

Marija Jurtela

Kmetija Beranič - Telički v iglujih. Foto: arhiv OŠ

VRTEC KIDRIČFVO

Jesenski živžav v vrtcu
Kidričevo
Čas jeseni je za otroke zelo zani
miv letni čas, v katerem si prido
bijo veliko novih spoznanj. 
Letos je bila jesen sončna ter so
razmerno topla in otroci so lah
ko spoznavali vse njene čare. 
Otroci so hodili na daljše spre
hode ter opazovali spremembe v 
parku, gozdu in na polju.
Na sprehodih smo otroke nava
jali na pravilno hojo po cesti in 
na pravilno prečkanje ceste.

senečenje. Izvedli smo tudi kros, 
kot je že tradicija. Sodelovali so 
tudi najmlajši in so pokazali svoj 
športni duh, pridružili pa so se 
nam tudi otroci, ki ne obiskujejo 
vrtca.
Obiskali so nas gasilci in otokom 
razkazali avtomobile z opremo, 
uniforme in prav prevzeli sojih 
s prikazom gašenja. Po obisku 
gasilcev so otroci narisali, kar 
so videli in doživeli, ter risbice

Gasilci na obisku

Odpravili so se tudi na izlete v 
bližnjo okolico, kjer so spoznali 
domače živali in različna opravi
la na kmetiji in na polju. V goz
du so opazovali in iskali gobe 
ter čakali, če bodo morda videli 
kakšno žival. Veliko časa so lah
ko preživeli na igrišču ob različ
nih igrah. Vadili so spretnosti z 
žogo, tek in vožnjo s kolesom. 
Še posebej so bili veseli obis
ka Tetke Jeseni, ki je otrokom 
na igrišču zastavljala različne 
uganke o sadju, zelenjavi, polj
skih pridelkih, živalih in o spre
membah narave v jeseni. Ob
darila jih je z jabolki, ki so zelo 
zdrava. Dobljena jabolka so z 
veseljem pojedli.
V tednu otroka smo v Vrtcu Ki
dričevo in tudi v enoti v Cirkov
cah pripravili različne aktivnosti. 
Imeli smo lutkovne predstave, 
ki so jih pripravile naše vzgo
jiteljice in pomočnice, likovne 
delavnice znotraj in na prostem, 
orientacijski pohod, kjer je otro
ke na koncu zmeraj čakalo pre-

razstavili.
Takoj naslednji torek smo imeli 
kostanjev piknik, kjer je poteka
lo prijetno druženje med starši, 
otroki in zaposlenimi. Ta dan 
smo imeli tudi predstavo Klov
na, ki je s svojim duhovitim na
stopom zabaval in animiral otro
ke in starše. K sodelovanju smo 
povabili tudi otroke, ki ne obis
kujejo vrtca. Veseli smo, da so 
se nam pridružili in se zabavali 
z nami.
Za otroke, ki ne obiskujejo vrt
ca tudi v letošnjem letu v Vrtcu 
Kidričevo vsak torek popoldan 
od 16. do 17. ure izvajamo na
slednje dejavnosti: L in 3. torek 
v mesecu so pravljične ure, vsak 
2. in 4. torek v mesecu pa likov
ne delavnice. To izvajamo tudi v 
vrtcu v Cirkovcah.

Neža Šešo, 
ravanteljica
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NOGOMET NA OŠ CIRKOVCE

Naše poslanstvo je delo z mladimi

18

Pozdravljeni, vsi ljubitelji špo
rta!
ŠD Cirkovce tudi letos odlično 
sodelujemo z OŠ Cirkovce kot 
zunanji izvajalec nogometnega 
krožka in namiznega tenisa. 
Zanimanje za nogomet je tudi le
tos zelo veliko. Delujemo kar v 
štirih kategorijah:
- fantje, stari do 8 let (24 učen

cev)
- fantje, stari do 11 let (22 uč

encev)
- fantje, stari do 14 let (16 uč

encev)
- dekleta (15 učenk)
V nogometnem krožku aktivno 
sodeluje okrog 70 otrok vseh sta
rostnih kategorij. Naj večje zani
manje pa je pri najmlajših, kjer 
je vključenih kar večina vseh 
učencev.
Ta krožek je namenjen otrokom 
z namenom, da aktivno preživijo 
svoj prosti čas in se vsaj za tre
nutek odmaknejo od televizije in 
računalnika, ki je dandanes pre
pogost objekt v našem življenju. 
Sklepamo lahko, da je tega do
gajanja premalo in da si otroci

sami želijo več aktivno prežive
tega prostega časa. Na žalost pa 
je zelo malo organiziranih rekre
ativnih oblik, katerih glavni cilj 
je aktivno preživljanje prostega 
časa in druženje.
Treningi tudi letos potekajo en
krat tedensko za vsako starost
no kategorijo in to po zadanem 
planu dela. Vmes imamo veliko 
prijateljskih tekem in seveda tudi 
športnih tekmovanj (medšolska 
tekmovanja, tekmovanja, orga
nizirana pod okriljem Ministr
stva za šolstvo in šport - Rad 
igram nogomet ...). Ne bojte se, 
v ospredju pri vseh tekmovanjih 
je vsekakor fair play, druženje, 
zabava ter učenje in prilagajanje 
na žogo.
Letos smo se prvič prijavili na 
tekmovanje Rad igram nogo
met za starostni kategoriji U8 in 
U10. Za kategorijo do 10 let smo 
tudi mi organizirali enega izmed 
mnogih turnirjev po vsej Slove
niji. Turnir je potekal v soboto 
2.12.2006, sodelovale so ekipe: 
NŠ Poli Drava Ptuj, NŠ Mlade
na Dabanoviča Slov. Bistrica in 
OŠ Cirkovce. To je bil prvi pra

vi turnir za naše igralce, ki so se 
odlično kosali s »profesionalci«. 
Na turnirje prišlo veliko staršev, 
drugih otrok in navijačev. Za po
pestritev je med tekmami poskr
bela plesna skupina Hip-hop, ki 
jo sestavlja 8 učenk OŠ Cirkov
ce. Aktivno pa so bili vključeni 
tudi nekateri osnovnošolci, ki so 
poskrbeli za glasbo, in tudi člani 
ŠD Cirkovce, ki so pomagali pri 
sami izvedbi. Ves povezovalni 
program je odlično izpeljal uč

itelj športne vzgoje na OŠ Cir
kovce Ljubo Gaiser, ki je tudi 
dejansko pripomogel, da smo ta 
turnir lahko izvedli v Cirkovcah. 
Našega povabila sta se z vese
ljem odzvala tudi novoizvoljena 
svetnika v Občini Kidričevo An
drej Napast in Jože Goričan. Oba 
sta s tem pokazala, da podpirata 
naše glavno poslanstvo, delo z 
mladimi.
V soboto 9.12.2006 pa smo se 
udeležili turnirja Rad igram no-

Foto:Bogdan PotočnikVsi člani društva.
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gomet v Juršincih za starostno 
kategorijo do 8 let. Tudi to je bil 
prvi turnir za naše naj mlaj še, ki 
so si nabirali izkušnje proti eki
pam Aluminija, Drave in Slo
venske Bistrice.
Udeležili smo se tudi šolskih 
tekmovanj za učence do 14 let 
in organizirali še tekmovanje za 
punce do 14 let, kjer smo pre
pričljivo osvojili prvo mesto v 
skupini in tako prišli v finale, ki 
bo potekalo v sredo 13.12.2006 
na OŠ Cirkovce. Upam, da se 
bomo dobro upirali predvsem 
našim glavnim konkurentkam 
iz Desternika, ki so lani osvojile 
prvo mesto v Sloveniji.
Samega krožka pa ne bi mogli 
izvajati v takšni meri brez sta
ršev, ki svoje otroke napotijo h 
krožku in plačujejo mesečni pri
spevek zaradi finančnih omeje
nosti s strani Ministrstva.
Poleg staršev pa je tu še cela pa
leta donatorjev, ki nam omogoč
ajo in z donatorstvom podpirajo 
naše delo (nabava majic, športne 
opreme, hrane in pijače ...). 
Največkrat nam priskočijo na 
pomoč: Picerija pri cerkvi oz. 
Drago Lorber, Slomaster ter 
Trgovina in bar La Simon iz 
Cirkovc oz. lastnika Lidija in 
Danilo Medved, Batis Plus oz. 
Bogdan Babšek, BP biro oz. 
Bojan Potočnik, papirnica Pero 
oz. Vida Rakuša, Čebelarstvo in 
medičarstvo Damjan Medved, 
HSE , Lesnina EMMI, Bar Neža 
oz. Mojca Peršoh ...
Izpeljava krožka pa ne bi bila 
mogoča brez sodelovanja z OŠ 
Cirkovce oz. ravnateljico Ivanko 
Korez. Tudi šola prispeva velik 
delež (hrana, pijača, prevozi ...) 
in s tem pripomore k sami izpe

ljavi predvsem tekmovanj. 
Upam, da bo interes otrok za 
šport v prihodnje še naraščal. K 
temu pa-lahko največ pripomo
rete starši, da otroka spodbujate 
in mu seveda v kriznih obdobjih 
nudite vso podporo za njegove 
interese.
Zadeva pa v nobenem primeru 
ne bi funkcionirala brez enotno
sti in podpore znotraj društva. 
Tu mislim predvsem na mne
nje dela z otroki in ta podpora 
je 100% pri vseh članih UO ŠD 
Cirkovce, še posebej pri Mirku 
Draškoviču. Metodu Skamliču, 
Lidiji in Bogdanu Potočniku. 
Športni pozdrav!

Samo Gajser,
vodja krožka, podpredsednik 

ŠD Cirkovce TERMIN ŠPORTNEGA DRUŠTVA NJIVERCE

Pridružite se nam
Kot je bilo objavljeno že v prejšnji številki Ravnega polja, ima 
Športno društvo (ŠD) Njiverce v telovadnici osnovne šole v Ki
dričevem čez zimo rezerviran termin. Zato obveščamo vse svoje 
člane, ki si želite rekreacije, da se nam pridružite ob petkih med 
17.30 in 19.00. Prav tako pa obveščamo vse, ki bi se radi včlanili 
v ŠD Njiverce, da to sporočite po telefonu, na številko 041/325- 
978 (Toni). Višina članarine za odrasle je 2.000 SIT, za dijake, 
študente in otroke do 15. leta starosti 1.000 SIT ter za podporne 
člane 10.000 SIT in več. Pokličite, da se dogovorimo o načinu 
izpolnitve pristopne izjave. Veselimo se vaše včlanitve in vam 
želimo kar se da aktivno preživljanje prostega časa, predvsem pa 
obilo zdravja v novem letu 2007.

Anton Habjanič ml., ■
predsednik ŠD Njiverce *m%0Ravno polje - december 2006
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Enkraten uspeh - 3. mesto v državi
Ekipa OŠ Borisa Kidriča Kidričevo na državnem ekipnem prvenstvu v atletiki za osnovne šole 

11. 10. 2006 je bilo v Mariboru državno ekipno prvenstvo v atleti
ki za osnovne šole. V predtekmovanjih so sodelovale ekipe iz 196 
šol. Izmed teh seje 12 najuspešnejših ekip uvrstilo v finale, ki ga 
je organiziral Atletski klub Poljane. Med 12 najboljših seje letos 
prvič uspelo prebiti športnikom OŠ Borisa Kidriča Kidričevo, pod 
mentorskim vodstvom profesorja športne vzgoje Simona Vidoviča.
Ampak to še ni vse. Po skupnem seštevku posameznih rezultatov je 
ekipa zasedla 3. mesto. Tretje mesto v Sloveniji je izjemen dosežek, 
je najlepša nagrada za trud, ki so ga vložili. Čestitamo! Velike zaslu
ge za ta uspeh ima predvsem profesor športne vzgoje Miro Prstec, ki 
je v preteklih letih vzgajal mladi kader. Zahvala pa gre tudi gospodu 
ravnatelju Branku Tonejcu, ki podpira športno udejstvovanje mladih 
na naši šoli.
Mladi športniki so tekmovali v osmih disciplinah (tek na 300m, tek 
na 1 OOOm, tek na 60m, štafeta 4x 1 OOm, skok v višino, skok v dalj i no, 
met žogice, suvanje krogle). V predtekmovanjih so lahko v posamez
ni disciplini nastopili trije tekmovalci, od katerih sta se upoštevala 
rezultata najboljših dveh učencev. V finalu sta nastopila dva učenca 
v disciplini. Zelo pomemben je rezultat, saj tekmovalec dobi točke 
za dosežen rezultat in ne za doseženo mesto.
In kdo so športniki, ki so nas častno zastopali na državnem prven
stvu?

Tek na 300m:
Mark Drevenšek, 5. r., 24. mesto, 
Alen Marzidovšekn9. r., 20. mesto. 
Tek na lOOOin:
Boštjan Strel, 8. r., 14. mesto,
Aleš Rumež, 9. r., 10. mesto.
Tek na 60m:
Tomaž Dovečar 9. r., 20. mesto, 
Benjamin Valentan 8. r. 3. mesto. 
Štafeta 4x1 OOm:
Rok Medved 9. r. 2. mesto,
Hari Plošinjak 9. r.
Milan Šarčevič 9. r.,
Benjamin Valentan 8. r.,
Skok v višino:
Milan Šarčevič 9. r. 2. mesto,
Uroš Drevenšek 9. r. 9. mesto, 
Skok v daljino:
Rok Medved 9. r. 1. mesto,
Andrej Pulko 9. r. 13. mesto,
Met žogice:
Hari Plošinjak 9. r. 13. mesto,
Rok Peteršič 9. r. 19. mesto, 
Suvanje krogle:
Antonio Klajnšek 9. r. 9. mesto, 
Tomi Kramberger 9. r.13. mesto.

In komentar mentorja?
Širok nasmeh na ustih: »Dosegli smo uspeh, ki se ga nismo nadejali.«

Suzana Menoni - Planinšek
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Zlatoporočenca Žnidar Medeja Unuk
2. mednarodno tekmovanje mladih glasbenikov v Trstu

V soboto 18. novembra sta praznovala zlato poroko zlatoporočenca 
Viktor in Terezija Žnidar iz Njiverce, Cesta na Hajdino 20.
Poročila sta se 17. 11. 1956 v Zavrču. Zlati ženin seje rodil 18. 4. 
1834 v Spodnjih Jalbanah in je bil zaposlen v Talumu v Kidričevem, 
zlata nevesta Terezija, rojena Strajnšek, pa 26. 9. 1935 na Trškem 
Vrhu. Zaposlena je bila prav tako v Talumu v Kidričevem.
V zakonu sta se jima rodila dva otroka, danes pa imata 3. vnuke in 
2. pravnuka.
Obred zlate poroke je opravil podžupan občine Kidričevo Jožef Mur
ko, in sicer ob 11. uri v sejni sobi občine Kidričevo.
Iskrene čestitke!

Zdenka Frank

Letos se je po intenzivnih pripravah 2. mednarodnega tekmovanja 
mladih glasbenikov udeležila tudi Medeja Unuk. Na tekmovanju 
mladih glasbenikov, ki je potekalo 8. decembra v Trstu, je v D-ka- 
tegoriji, v starosti do 24 let, dosegla najvišje število točk: 98/100. V 
nedeljo 10. decembra je eno iz sklopa nagrajenih skladb ponovno 
zaigrala na koncertu v Trstu ob podelitvi nagrad najbolje uvrščenih. 
Prejela je pokal in diplomo.
Rojena je 30. marca 1988, doma iz Zgornjih Jablan. Osnovno šolo 
je končala v Cirkovcah, ves ta čas pa obiskovala nižjo glasbeno šolo 
Karol Pahor na Ptuju. Po končani osnovni šoli seje odločila nada
ljevati šolanje na Srednji glasbeni in baletni šoli Maribor - Umetni
ški gimnaziji. Sedaj obiskuje 4. letnik omenjene gimnazije, čakajo 
matura.

IU

Noč čarovnic Adventni venček v 
Lovrencu

Trd pristanek v Starošincih. RŽ Adventni venček na prostem pri družini Frangež.
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MoPZ Talum osvojil bronasto priznanje v Pragi
Člani MoPZ Talum smo vso 
vnemo intenzivnih vaj iz pole
tja podaljšali v jesen, saj smo 
si z novim zborovodjem prof. 
Oliverjem Bučkom zadali pre
cej zahteven cilj, da se udeleži
mo mednarodnega tekmovanja 
amaterskih pevskih zborov, ki 
je v Pragi potekalo od 26.do 29. 
oktobra 2006.

izpove, s tekstom in melodijo, 
od forte zanosa, do čustvenega 
pianisima.
Bolj seje bližal čas odhoda, bolj 
nas je najedala trema, vse bolj se 
nam je dozdevalo, da nalogi ne 
bomo dorasli. Tokrat se izkaže 
profesionalni pristop pedagoško 
didaktičnih prijemov zborovod
je, ki s svojo odločnostjo razbli-

Na podelitvi

Repertoar pesmi obveznega pro
grama ni bil za podcenjevanje, 
saj je bil sestavljen po težavnost
ni stopnji in ga je moral izbrati 
zborovodja po svoji strokovni

presoji za prepoznavnost Slo
venije, hkrati pa smo ga morali 
osvojiti v vseh elementih vokal
ne glasbe. Zadostiti je bilo treba 
jasni in razločni dikciji, osvojiti 
brezhibno intonančno izvajanje 
in ne nazadnje sprejeti in naučiti 
se eno »njihovo«, češko, ki nam 
je bila dodeljena. Za kategorijo 
A-moški zbori, je to bila Sme

tanova Veno. Pesem 
v sebi razodeva vse, 
kar se v pesmi lahko

ni črnogledo in majavo samoza
vest.
Odločitev je neomajna, odšli 
smo v četrtek zjutraj, bolje: od
peljali smo se z Veolio in pri

jaznim šoferjem Borisom, ki 
je družno z našim pevskim ko
legom Ivanom, tudi šoferjem, 
»osvajal« maršruto z nekaj po
stanki proti Pragi, v katero smo 
prispeli sredi popoldneva. 
Sledila je utečena nastanitev v 
hotelu, spoznavanje s prikupno 
vodičko Jano - Čehinjo, kije od
lično govorila slovensko (posle
dica študija v Ljubljani).Sledilo 
je privajanje na »češko klimo«, 
njen vrvež. Praga, evropsko me

Nastop

20' Praga Cantat
Praha/ Narodni dum Na Vinohradech 26.-29.IO-

DIPLOM

sto, zanimivo »vrivanje« med 
njenih 1.5 milijona prebivalcev. 
Zagotovo pa nismo pozabili na 
bodrenje drug drugega, s tem 
smo hkrati negovali in utrjevali 
našo samozavest.
Petek, dan, ki nam bo zanesljivo 
ostal dolgo v lepem spominu. V 
uglednem Narodnem domu nas 
profesionalni mladinski zbor 
Bambini di Praga navduši s 
svojim doživetim izvajanjem 
25 zborovskih pesmi različnih 
narodov (tudi naša je bila med 
njimi) in hkrati rahlo vprašujoče 
načne naše prepričanje v naš po
poldanski nastop Nič čudnega, 
da v nas prebudijo vso lepoto in 
plemenitost te glasbene zvrsti. 
Tega se opisati ne da, to moraš 
samo slišati in doživeti.
Pozno popoldne še intonanč- 
na vaja v posebni vadbeni sobi 
pred nastopom. »Zadovoljivo,« 
meni zborovodja. Zdaj pa zares! 
Še zadnja navodila ... Bodri nas 
pred vhodom v prestižno raz

svetljeno baročno dvorano. 
Napoved našega nastopa, vzpe
njanje na oder, postavitev, sooč
enje z resničnostjo. Pod odrom, 
pred nami, komisija ... Talum, 
odmeva glas moderatorke v mo
jih ušesih, intonacija ... »Oj Tri
glav moj dom,« si dopovedujem. 
Nasmeh zborovodje, kot da je 
prerezal popkovino s tremo. Na
šega očaka izpojemo z vso zane
senostjo v pričakovanju aplavza, 
toda tega ni, le komisija nekaj 
zapisuje. Tako se zvrsti vseh na
ših pet pesmi, skupaj z obvezno 
Veno, ki »izsili« pričakovano 
ploskanje, ni bilo pomembno od 
koga, le slišati smo ga morali, in 
opravili smo - za tokrat.
Sobota, dan nestrpnega pričako
vanja, pa tudi spoznavanja in 
ogledovanja Prage. Pri njih, Če
hih, je praznik. Temu primerno 
je tudi vzdušje - praznično: iz
obešeni državni simboli, parada 
vojske, nagovori, godba, veliko 
snemalcev in fotografov, takšnih
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in drugačnih.
Godi nam razlaga vodičke o po
membnosti našega rojaka Pleč
nika in njegovega ustvarjanja na 
Češkem ob ogledu znamenitosti 
in pomembnih spomenikov.
Vse bolj pa se je bližal čas raz
glasitve rezultatov in podelitev 
priznanj udeležencem tekmo
vanja. Po sporočilu, daje nekdo 
odstopil, so se zopet prebudile 
mračne misli. Končno le nastopi 
trenutek svečane razglasitve. V 
kategoriji A-moških zborov so 
bila podeljena priznanja za ude
ležbo. Zakaj nas ni med njimi? 
Zatem je prišlo naše - 3. mesto, 
bron. Utemeljitev je bila podana 
v kar 4 jezikih, od koder so pač 
bili člani komisije. Prav nič nam 
ni bilo nerodno, da sta srebro in

Na koncertu Bambin di Praga

Strokovna komisija

zlato osvojila zbora, po starosti 
mlajša in po številu pevcev mno
go večja zbora (80 članov). 
Nekakšna notranja razburkanost 
veje skozi pevčevo dušo ob ta
kšnih dogodkih. Mojo je rahlo 
zastrla potešenost našega zboro
vodje, mladega pevskega peda
goga, ki je s svojo vztrajnostjo 
in z znanjem dosegel svoj na
men, morda tudi začasni cilj z 
razpoložljivo »materijo«, ki se 
nezadržno pomika k svojemu 
zatonu, a jo je on znal poživiti, 
ji zapovedati: »Niste še za staro 
šaro, to smo dokazali!«. Obču
tke sem jemal po svoje, hkrati v 
meni kljuva, zakaj drugi mislijo, 
čutijo in delajo drugače. 
Nedelja, povratek je zagotovo z 
drugačnimi - bogatejšimi obč
utki, tudi vzdušje je drugačno. 
Pot, oziroma prijazni šofer Bo
ris, nas pelje skozi Dunaj in nam 
v telegrafskem slogu privošči 
pogled na najvidnejše znameni
tosti Dunaja. Hvala, Boris! 
Nespodobno bi bilo, če ne bi iz
razili hvaležnosti tistim, ki so 
podprli in nam omogočili ude
ležbo na tem mednarodnem tek
movanju. Hvala našemu glav
nemu sponzorju Družbi Talum, 
hvala Občini Kidričevo in hvala 
vsem, ki so kakor koli podprli 
udeležbo na tej mednarodni pri
reditvi, s tem pa nas tudi zave
zali, da še naprej opravljamo to 
naše poslanstvo in skrbimo za to 
zvrst kulturne dejavnosti.

Edvin Aubelj

Kvartet flavt KD Lovrenc na Dravskem polju
V Kvartetu flavt KD Lovrenc igramo mlade flavtistke: Leonida Lo
gar, Katja Bek, Natalija Tumpej in Suzana Menoni Planinšek. Zdru
žila nas je glasba - želja po igranju, sodelovanju in nastopanju. Naša 
mentorica in uho kvarteta je Suzana, ki je učiteljica flavte tudi na 
glasbeni šoli Karol Pahor Ptuj. Poznamo se že vrsto let, vse pa smo 
tudi članice Pihalnega orkestra Talum iz Kidričevega. V preteklosti 
smo že igrale v raznih komornih skupinah, kar nas je obogatilo z iz
kušnjami, vsem pa je skupna ljubezen do flavte. Vse to je botrovalo 
temu, da smo ustanovile kvartet flavt, ki deluje v okviru Kulturnega 
društva Lovrenc na Dravskem polju.
Naša želja in cilj je truditi se, vaditi in postati čim boljše, nastopati 
in popestriti dan, večer ali le kakšno uro vsem, ki vas glasba zabava, 
vam prežene skrbi, vas spravi v dobro voljo in vam popestri monotoni 
vsakdan. Bistvo delovanja kvarteta in vloženega truda je torej glas
beni užitek, zadovoljstvo štirih flavtistk pri druženju in igranju ter 
trenutek, ki ga podarimo svojim poslušalcem, kjer koli nastopamo.

Katja Bek 
Foto: SMP
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SREČANJE LJUDSKIH PEVCEV IN GODCEV

So ptičice zbrane, prepevat žele...

24

V petek, 24. novembra, je DPD 
Svoboda v Kidričevem priredila 
srečanje ljudskih pevcev in god
cev. Bilo je prvo takšno srečanje. 
Prireditev seje pričela ob 17. uri 
v restavraciji Pan. Prijavili so se 
pevci iz različnih krajev: Mari
bora, Hajdoš, Hajdine, Ptuja, 
Podlehnika. Grajene, Podgorcev, 
Turnišča, Lenarta, Tezna, Sel, tri 
skupine domačink iz Kidričevega 
in seveda tudi gostiteljice Ljud
ske pevke DPD Svoboda, ki so 
vse prisotne pozdravile z uvodno 
pesmijo. Člani DPD Svobode so 
za vsakega nastopajočega izde
lali majhno spominsko darilo v 
obliki cveta in ga priložila pro
gramu.
Ljudska pesem je naša pristna, 
nezlagana podoba ljudi, naroda, 
ki želi ohraniti svojo prvobitnost 
- je misel, s katero je vse zbra
ne pozdravila predsednica DPD 
Svobode Majda Klemenčič Vo
dušek, ki je prav tako povezo
vala program. Po pozdravnemu 
govoru je vse zbrane nagovoril 
še župan občine Jože Murko in 
jih lepo pozdravil.
Sledilo je zbrano petje ljudskih 
pevk/cev in zbora, saj seje skup
no prijavilo 17 skupin. Popeljali 
so nas v svet ljudske in narodne 
glasbe. V veselje je bilo prisluh
niti ljudskim pesmim, ki so jih 
prepevale že naše babice. 
Ljudskim pevkam DPD Svobo
da iz Kidričevega so se na koncu 
zahvalili za njihovo petje, njihov 
kamenček v mozaiku ohranjanja 
ljudskega izročila, prepevanja z 
zlatimi Gallusovimi značkami, 
ki jih podeljuje Javni sklad RS 
za kulturne dejavnosti. Podelila 
jih je vodja Območne izpostave 
JSKD Ptuj Nataša Petrovič, ter

poudarila pomen ljudskega pet
ja. Čestitala pevkam za njihovo 
prepevanje in pohvalila organi
zacijo ter izvedbo večera.
Vsaka pevska skupina je po 
končanem nastopu prejela za
hvalo za sodelovanje in nageljč- 
ek. Na koncu so še vodje nasto
pajočih obdarile naše pevke ter 
se zahvalile za povabilo.
Ob tej priložnosti so v društvu 
obiskovalcem in našim pevkam 
pripravili spremljajoči razstavi. 
Predstavila se je likovna sek
cija društva DPD Svoboda, ki 
je slikala na temo NARODNI 
MOTIV; likovni krožek učencev 
OŠ Borisa Kidriča Kidričevo je 
slikal na temo MAJOLKA, in 
sekcija kreativnih delavnic za 
odrasle z razstavo ročnih del. 
Vse pa druži ustvarjalnost, izziv 
in veselje.
Ljudska pesem je zaživela v 
besedi in glasbi ob spremljavi 
harmonike v petkovem večeru. 
Ljudska pesem je preveč samo
svoja, široka in pestra, da bi jo 
lahko utesnili pod en naslov, v 
en večer.
Ob koncu seje predsednica DPD 
Svoboda iz Kidričevega zahvali
la vsem nastopajočim, spoštova
no občinstvo pa spomnila, da sta 
razstave namenjene njim in da 
kar vabita k ogledu.
Še posebej pa je namenila 
ISKRENA HVALA sponzorju 
prireditve Talumu Kidričevo in 
Družbi Vital Kidričevo. 
Spoštovanje dediščine je spošto
vanje samega sebe.
(dr. Janez Bogataj)

Tina Emeršič 
Foto: Stojan Kerbler

Razstava ročnih del kreativnih delavnic za odrasle DPD Svoboda 
Kidričevo
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Prejemnice zlatih Gallusovih značk

Razstava slik likovne sekcije DPD Svoboda Kidričevo

Razstava likovnih del učencev likovnega krožka OŠ Borisa Kidriča 
Kidričevo
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